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П Р О Т О К О Л  № 61 

от шестдесет и първото заседание на Великотърновския общински съвет, 

проведено на 29.08.2019 г. от 9.00 часа в залата на Община Велико Търново.  

Присъстват 33 общински съветници. Отсъстват Росен Иванов, Александър 

Нанков, Пламен Петров и Сунай Мунков. 

 

 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 

провеждане на днешното заседание.  

Откривам шестдесет и първото заседание на Великотърновския 

общински съвет.  

Проектът за дневен ред е от 43 точки.  

 

1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 3118/12.08.2019 г. 

2. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 3120/13.08.2019 г. 

3. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 3121/14.08.2019 г. 

4.  Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 

към 30.06.2019 г., Вх. № 3127/16.08.2019 г. 

5. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.07.2019 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 3124/15.08.2019 г. 

6. Информация относно състоянието на инфраструктурата около училищата и 

детските градини на територията на община Велико Търново, Вх. № 3128/16.08.2019 г. 

7. Изменение на Наредба за овладяване на популацията на безстопанствените 

кучета и регламентиране правилата за отглеждане на кучета на територията на община 

Велико Търново, Вх. № 3042/10.07.2019 г. 

8. Предложения за съдебни заседатели за Окръжен съд – Велико Търново, Вх. № 

3158/21.08.2019 г. 

9. Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико Търново за 

изпълнението на обществената услуга от общ икономически интерес – Патронажна 

грижа, която ще се предоставя в рамките на проект, Вх. № 3116/09.08.2019 г. 

10. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 

„Разкриване на Дневен център за подкрепа на лица с увреждания и техните семейства, 

вкл. с тежки множествени увреждания“, Вх. № 3132/16.08.2019 г. 

11. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 

„Разкриване на Център за социална рехабилитация и интеграция за лица с психични 

разтройства и за лица с интелектуални затруднения“, Вх. № 3133/16.08.2019 г. 

12. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект „Кризисен 

център за лица „ТЪРНОВГРАД“, Вх. № 3134/16.08.2019 г. 

13. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 

участие за първото шестмесечие на 2019 г., Вх. № 3113/08.08.2019 г. 

14. Одобряване на Бизнес план на „КОЦ – Велико Търново“ ЕООД за периода 

2019 – 2022 г., Вх. № 3122/14.08.2019 г. 

15. Актуализация на план – сметката за приходите по приватизационните 

фондове на Община Велико Търново през 2019 г., Вх. № 3155/21.08.2019 г. 

16. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне 

метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, с. Никюп, Вх. № 3156/21.08.2019 г. 
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17. Спиране извършването на действия в изпълнение на Решение № 

903/21.12.2017 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 3157/21.08.2019 г. 

18. Изграждане на система за разделно събиране на ненужни облекла от 

домакинствата на територията на община Велико Търново, Вх. № 3123/15.08.2019 г. 

19. Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 

община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от ВиК „Йовковци“ ООД, Велико Търново за стопанисване, 

поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. № 3096/26.07.2019 г. 

20. Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 

община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от ВиК „Йовковци“ ООД, Велико Търново за стопанисване, 

поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. № 3097/26.07.2019 г. 

21. Дарение на автобус на „НВУ „Васил Левски“, Вх. № 3131/16.08.2019 г. 

22. Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Ресен, Вх. № 

3147/16.08.2019 г. 

23. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 

Шемшево, Вх. № 3140/16.08.2019 г. 

24. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 

Шемшево, Вх. № 3144/16.08.2019 г. 

25. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Ресен, 

Вх. № 3142/16.08.2019 г. 

26. Сключване на договор за учредяване право на строеж, извършване на 

строителство и приемане на обезщетение, съгласно „Инвестиционен проект за 

преизграждане с цел реконструкция по автентични данни на сгради“, Вх. № 

3146/16.08.2019 г. 

27. Учредяване на право на пристрояване, гр. В. Търново, Вх. № 

3148/16.08.2019 г. 

28. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Присово, Вх. № 

3139/16.08.2019 г. 

29. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. В. 

Търново, Вх. № 3143/16.08.2019 г. 

30. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. 

Леденик, Вх. № 3135/16.08.2019 г. 

31. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост – 

язовир, с. Плаково, Вх. № 3141/16.08.2019 г. 

32. Изменение на Решение № 1561/25.07.2019 г. на Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 3145/16.08.2019 г. 

33. Отмяна на решения на Великотърновски общински съвет, Вх. № 

3137/16.08.2019 г. 

34. Отмяна на решения на Великотърновски общински съвет, Вх. № 

3138/16.08.2019 г. 

35. Именуване на пешеходна улица, гр. Велико Търново, Вх. № 

3149/16.08.2019г. 

36. Одобряване на Проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 3108/31.07.2019г. 

37. Одобряване на ЧИ на ПУП, с. Арбанаси, Вх. № 3119/12.08.2019 г. 

38. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Присово, Вх. № 3125/16.08.2019 г. 

39. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проекти за 

ЧИ на ОУП, гр. Велико Търново,  Вх. № 3126/16.08.2019 г. 

40. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Шереметя, Вх. № 3129/16.08.2019 г. 
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41. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 3130/16.08.2019 г. 

42. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Велчево, Вх. № 3150/16.08.2019 г. 

43. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 3151/16.08.2019 г. 

 

Давам думата за изказвания по дневния ред.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Кмете, аз съм пословичен със своята 

доброта и затова Ви предлагам два варианта относно точка 18. Гледам, че Вие сте я 

подписали, значи Вие сте я писали. Обикновено когато ни се предоставят материали 

отдолу има: „изготвил”, „съгласувал” и т.н. Гледам, че това нито е съгласувано,  

нито е изготвено от някого, ерго, Вие сте го изготвили.  

Затова Ви предлагам два варианта за точка 18: или да я изтеглите сам и 

после ще Ви кажа защо; в знак на моята доброта , или след това ще взема думата да 

я изтегля аз, обаче г-н Председателят няма да може да ме спре да говоря. Може да 

ме спре единствено, ако ме изгони от залата, но не го съветвам. 

Затова, г-н Кмете, предлагам Ви на доверие към мен, оттеглете точката, 

преформатирайте я, преработете я; ще Ви дам безплатни консултации заедно с 

групата на БСП, защото нашите юристи – г-жа Стасинопулу и г-н Тюфекчиев, 

видяха един огромен проблем там. Аз се явявам някакси говорител на това, което те 

констатираха.  

Това Ви предлагам, г-н Кмете, оттеглете точка 18! 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания по дневния 

ред?  

Ако няма други изказвания, да преминем към гласуване на дневния ред! 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Понеже кметът не взе думата и не оттегли 

точката, аз искам да се изкажа. Не ми вземайте думата! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Вие ще се изкажете по време на 

точката.  

Поставям на гласуване  дневния ред. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Подлагам на прегласуване дневния ред. 

Дневният ред се приема с 20 „за”, 3 „против”, „въздържал се” няма. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 3118/12.08.2019 г. 

2. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 3120/13.08.2019 г. 

3. Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. № 3121/14.08.2019 г. 

4.  Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 

към 30.06.2019 г., Вх. № 3127/16.08.2019 г. 

5. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.07.2019 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 3124/15.08.2019 г. 
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6. Информация относно състоянието на инфраструктурата около училищата и 

детските градини на територията на община Велико Търново, Вх. № 3128/16.08.2019 г. 

7. Изменение на Наредба за овладяване на популацията на безстопанствените 

кучета и регламентиране правилата за отглеждане на кучета на територията на община 

Велико Търново, Вх. № 3042/10.07.2019 г. 

8. Предложения за съдебни заседатели за Окръжен съд – Велико Търново, Вх. № 

3158/21.08.2019 г. 

9. Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико Търново за 

изпълнението на обществената услуга от общ икономически интерес – Патронажна 

грижа, която ще се предоставя в рамките на проект, Вх. № 3116/09.08.2019 г. 

10. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 

„Разкриване на Дневен център за подкрепа на лица с увреждания и техните семейства, 

вкл. с тежки множествени увреждания“, Вх. № 3132/16.08.2019 г. 

11. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 

„Разкриване на Център за социална рехабилитация и интеграция за лица с психични 

разтройства и за лица с интелектуални затруднения“, Вх. № 3133/16.08.2019 г. 

12. Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект „Кризисен 

център за лица „ТЪРНОВГРАД“, Вх. № 3134/16.08.2019 г. 

13. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 

участие за първото шестмесечие на 2019 г., Вх. № 3113/08.08.2019 г. 

14. Одобряване на Бизнес план на „КОЦ – Велико Търново“ ЕООД за периода 

2019 – 2022 г., Вх. № 3122/14.08.2019 г. 

15. Актуализация на план – сметката за приходите по приватизационните 

фондове на Община Велико Търново през 2019 г., Вх. № 3155/21.08.2019 г. 

16. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне 

метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, с. Никюп, Вх. № 3156/21.08.2019 г. 

17. Спиране извършването на действия в изпълнение на Решение № 

903/21.12.2017 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 3157/21.08.2019 г. 

18. Изграждане на система за разделно събиране на ненужни облекла от 

домакинствата на територията на община Велико Търново, Вх. № 3123/15.08.2019 г. 

19. Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 

община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от ВиК „Йовковци“ ООД, Велико Търново за стопанисване, 

поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. № 3096/26.07.2019 г. 

20. Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 

община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от ВиК „Йовковци“ ООД, Велико Търново за стопанисване, 

поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. № 3097/26.07.2019 г. 

21. Дарение на автобус на „НВУ „Васил Левски“, Вх. № 3131/16.08.2019 г. 

22. Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Ресен, Вх. № 

3147/16.08.2019 г. 

23. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 

Шемшево, Вх. № 3140/16.08.2019 г. 

24. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 

Шемшево, Вх. № 3144/16.08.2019 г. 

25. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Ресен, 

Вх. № 3142/16.08.2019 г. 

26. Сключване на договор за учредяване право на строеж, извършване на 

строителство и приемане на обезщетение, съгласно „Инвестиционен проект за 
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преизграждане с цел реконструкция по автентични данни на сгради“, Вх. № 

3146/16.08.2019 г. 

27. Учредяване на право на пристрояване, гр. В. Търново, Вх. № 

3148/16.08.2019 г. 

28. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Присово, Вх. № 

3139/16.08.2019 г. 

29. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. В. 

Търново, Вх. № 3143/16.08.2019 г. 

30. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. 

Леденик, Вх. № 3135/16.08.2019 г. 

31. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост – 

язовир, с. Плаково, Вх. № 3141/16.08.2019 г. 

32. Изменение на Решение № 1561/25.07.2019 г. на Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 3145/16.08.2019 г. 

33. Отмяна на решения на Великотърновски общински съвет, Вх. № 

3137/16.08.2019 г. 

34. Отмяна на решения на Великотърновски общински съвет, Вх. № 

3138/16.08.2019 г. 

35. Именуване на пешеходна улица, гр. Велико Търново, Вх. № 

3149/16.08.2019г. 

36. Одобряване на Проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 3108/31.07.2019г. 

37. Одобряване на ЧИ на ПУП, с. Арбанаси, Вх. № 3119/12.08.2019 г. 

38. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Присово, Вх. № 3125/16.08.2019 г. 

39. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проекти за 

ЧИ на ОУП, гр. Велико Търново,  Вх. № 3126/16.08.2019 г. 

40. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Шереметя, Вх. № 3129/16.08.2019 г. 

41. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 3130/16.08.2019 г. 

42. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Велчево, Вх. № 3150/16.08.2019 г. 

43. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 3151/16.08.2019 г. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински 

съветник, Вх. № 3118/12.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – 

общински съветник, Вх. № 3118 от 12.08.2019 г.  

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си! 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Питането е относно „Обществени паркове 

в гр. Велико Търново”. 

Уважаеми г-н Кмет, поради липсата на пешеходна зона в града, парковете 

се оказват единственото място за отдих на великотърновци. Те са без алтернатива, 

защото само там семействата могат спокойно да се разхождат, а децата свободно да 

играят. Това важи още повече сега, когато учениците са във ваканция, а 

туристическият поток е огромен. За съжаление, хората посещаващи парковете, се 

сблъскват с неприятни гледки, опасни съоръжения и множество предизвикателства. 
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Последиците от вандалските прояви могат да се видят във всеки един парк в града. 

Хулиганите посягат на всичко, което може да бъде счупено - огради, кошчета, 

люлки, пейки, дръвчета. Това, което остава след тях, създава опасност за децата и е 

лош пример за подражание. А най-лошото е, че продължават да рушат, защото се 

чувстват безнаказани. Очевидно, мерките, които се предприемат до момента, не 

респектират вандалите по никакъв начин. 

Друг проблем, с който се сблъскват посетителите на търновските паркове 

след кратък престой в тях, е липсата на обществена тоалетна. Един от най-

посещаваните от туристи градове в България продължава да е без нито една 

функционираща обществена тоалетна от години. Кризата с липсата им и 

превръщането им в кофи за боклук е съществен проблем както за жителите, така и за 

хилядите туристи, които посещават Старата столица. Не са малко заведенията около 

паркове и туристически атракции, които се възползват от проблема и 

злоупотребяват, събирайки такси. Възмутително е град, който посреща толкова 

много туристи, да няма няма нито една работеща тоалетна. 

И тук, ако ми позволите, ще спра с питането преди да задам въпросите 

към него и това, което ще споделя, искам да помоля да бъде написано в протокола. 

Искам да призная една своя грешка, един свой пропуск. Бях подведена, че всъщност 

няма нито една функционираща обществена тоалетна и в единствения парк, в който 

ходя най-рядко, отидох накрая и установих с радост, че има такава – това е парк 

„Марно поле”, една добре изглеждаща тоалетна. Умея да признавам грешките си. 

Има такава, видях една-единствена, която е в добро състояние, но там всъщност 

проблемът е друг; проблемът е, че тя не може да работи целогодишно, заради това 

че постройката не е масивна и още при първото застудяване започват да замръзват 

тръби и да се пукат плочки; така че там по-скоро трябва да се помисли за 

изработване на по-масивна постройка, така че да може да се целогодишно тази 

тоалетна. 

Продължавам с въпросите от питането.  

В тази връзка са и въпросите от настоящото питане: 

1. Какви мерки предприемате за справяне с вандалските прояви в 

парковете на града? 

2. Според Наредба 1 за обществения ред, Глава Трета, Опазване на 

собствеността, Чл. 22: „Забранява се събарянето, повреждането и разместването на 

табелки, пейки и съоръжения, поставени в градините, парковете, детските и 

спортните площадки и на други обществени места“. Предвижда се глоба до 300 лв. 

Въпросът е: Има ли и на каква стойност възлизат средствата от събрани 

глоби за вандалски прояви в периода 2015-2019 година ? 

3. В кои паркове има изградено видеонаблюдение ? Планирате ли и в 

какъв срок да изградите там, където липсва такова? 

4. В кои паркове има жива охрана? Коя е фирмата - изпълнител? Какъв е 

срокът по договор и на каква стойност е той? 

5. Кои са обществените тоалетни, които не функционират? Подлежат ли 

те на ремонт? Предвиждате ли изграждането на нови обществени тоалетни там, 

където липсват такива? 
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Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на Община Велико Търново: 

Установяването на извършителите на вандалските прояви става със съдействието на 

органите на МВР. В тази връзка е водена кореспонденция и съм разговарял с 

представители на МВР, като съм отправял искания за оказване на съдействие при 

възникване на такива ситуации. Лошото е, че обикновено вандалските прояви се 

случват късно вечер или през нощта, а резултатите се констатират на следващия ден 

и обикновено извършителят остава неизвестен. При проява на вандализъм от страна 

на тийнейджъри, при вече установен извършител, се образува възпитателно дело по 

Закона за борба с противообществените прояви на малолетни и непълнолетни, като 

резултатът е налагане на възпитателна мярка в съответствие с предвидените от 

Закона изисквания. Също така съм провел разговори с РПУ за осигуряване на по-

строг контрол и за засилване на вечерните проверки на местата, където такива 

вандалски прояви се случват по-често. 

Тук мога да кажа, че опазването на общинското имущество, на 

съоръженията в парковете и на детските площадки, а също така и на засадените 

дръвчета и храсти, някои от които в последно време са изтръгната или са им 

пречупени върховете, е въпрос на гражданско съзнание. При разговорите ми с 

граждани, с младежи този проблем сме го засягали не един път. И апелирам всяка 

една политическа сила да води тези разговори, защото всичко това е направено да 

бъде не само по-зелено, да бъде не само по-удобно и по-красиво, но най-вече да бъде 

в услуга на всички нас – великотърновци.  

С предстоящото разширяване на видеонаблюдението и обхващането на 

парковете и зоните за отдих тези прояви на вандализъм и хулиганство започват да 

намаляват. Имаме много случаи в градските зони, където има намерени 

извършители и както казах, са наложени различни глоби и санкции. Всички ние 

знаем и сме го повтаряли много пъти, че на българина е необходимо да бъде 

наложена санкция и тогава да разбере, че това не трябва да се прави така. Аз съм 

сигурен, че великотърновци са отговорни хора и с разговорите, които всеки един от 

нас провежда и поетите ангажименти за опазване имуществото, което е създадено в 

услуга на великотърновци, мисля, че могат да се постигнат необходимите 

положителни резултати. А такъв резултат имаме вече в много от другите паркове.  

Видях пейките и масите, които са в кв. „Света гора”. Част от тях са 

изгнили, част от тях са вандалски прояви. В рамките на това, че те са в обсега на 

гаранцията на проекта, те ще бъдат възстановени от фирмата, която е правила 

ремонта. 

По втория въпрос: „Има ли и на каква стойност възлизат средствата от събрани 

глоби за вандалски прояви в периода 2015-2019 г.?”.  

За посочения период 2015-2019 г. има санкционирани лица за извършени 

вандалски прояви, които не се ограничават единствено в действията, визирани в нормата на 

чл. 22 от Наредба № 1. Наложените санкции са в размер на 260 лв. 

По третия въпрос: Към настоящия момент в гр. Велико Търново има поставени 

56 камери за видеонаблюдение. Сигналът от камерите се предава едновременно в Община 

Велико Търново и в ОД на МВР - Велико Търново, като периода на съхранение на записите е 

до 72 часа назад. 
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Камери за видеонаблюдение има поставени в следните паркове и детски 

площадки: в парк „Марно поле“ , ул. проф. Илия Янулов , „Картала“ „Бузлуджа“ и  

„Чолаковци“. 

В момента предстои разширяване обхвата системата за видеонаблюдение и 

включване на нови обекти. Това са парк „Света гора“, парк „Колю Фичето“ и  парк в „Зона 

В“. 

По четвърти, въпрос: „В кои паркове има жива охрана?”. 

Няма възложена дейност за осигуряване и извършване на жива охрана в нито 

един от парковете на гр. Велико Търново. Както казах, работим с РПУ – Велико Търново. 

По петия въпрос: „Кои са обществените тоалетни, които не функционират? 

Подлежат ли те на ремонт? Предвиждате ли изграждането на нови обществени тоалетни там, 

където липсват такива?”.  

Община Велико Търново е собственик на пет обществени тоалетни, две от които 

са разположени в паркови територии. 

Обществената тоалетна, разположена на паркинга срещу бившите хали, е 

построена върху септична яма и не е свързана с канализационната система на града. След 

подписка, събрана от живущите, тази тоалетна е затворена. 

В парк „Марно поле“ е разположена обществена тоалетна. Не е задължително 

тоалетните да бъдат масивна постройка. Във всяка една европейска държава виждаме 

тоалетните за обществено ползване по какъв начин са направени.  

В парк „Никола Габровски“ към настоящия момент текат дейности по 

почистване и ремонт на обществената тоалетна, които трябва да приключат до средата на 

месец септември. След приключване на тези дейности обществената тоалетна ще бъде 

предоставена за стопанисване на ОП „Зелени системи“. 

Обществената тоалетна на Самоводската чаршия е основно ремонтирана и 

отговаря на всички съвременни изисквания.  

Обществената тоалетна на ул. „Княз Дондуков-Корсаков“ /под 

Централната поща/ беше ремонтирана преди няколко години. В резултат на 

вандалски прояви към настоящия момент състоянието й не е добро и тя не 

функционира. След решение на Великотърновски общински съвет неколкократно са 

организирани процедури по отдаването й под наем, които не са проведени поради 

липса на кандидати. Предвижда се тоалетната да бъде ремонтирана и да започне да 

функционира.  

Също така на много места имаме разположени химически тоалетни, 

които се поддържат от обслужващата фирма. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Уважаеми г-н Кмет, говорите за 

гражданско съзнание, само че очевидно, когато имаме дефицит на такова, общината, 

като добър стопанин, трябва да направи всичко възможно да засили контрола, 

защото се оказва и с Вашия отговор - с 260 лв. събрани глоби, че е по-вероятно да те 

санкционират, ако разхождаш кучето си в парка, отколкото да потрошиш например 

една пейка. Без, разбира се, да смесвам темите, но така се оказва и от самия Ви 

отговор.  

Прегледах доста стари публикации, в които колеги от Вашата 

администрация цитират различни цифри, на които възлизат разходите за покриване 
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на щетите от вандалски прояви ежегодно. Някъде прочетох за 80 000, за 100 000, за 

200 000. Общо-взето всяка година те са в такъв размер, десетки хиляди. Оставам с 

впечатлението, че Община Велико Търново предпочита да покрива тези разходи 

след вандалските прояви, отколкото да направи всичко възможно за превенция това 

да не се случва.  

И още нещо, което е много важно и може би в краткосрочен план това 

няма как да се забележи, но в дългосрочен план е много важно за цялото ни 

общество. Абсолютно доказано е по целия свят, че всички тежки престъпления 

започват с такива дребни хулигански и вандалски прояви; абсолютно всички. Т.е., 

когато един младеж, независимо дали е младеж или не е, започне с една такава 

проява и той види, че не е санкциониран, много вероятно е във времето тази проява 

да премине в някакво престъпление. Така че, въпросът не е просто за парковете, 

въпросът не е просто за видеонаблюдението, за което всяка година се предлагат 

едни 55 000 лв., само че в графа „Други извънбюджетни средства”. И всъщност се 

оказва, че ние на година плащаме десетки хиляди левове да покриваме щетите от 

тези вандалски прояви, вместо да инвестираме малко повече средства, за да можем 

направим така тези вандалски прояви да не се случват.  

А за тоалетните - много се надявам поне пред всеки един парк и пред 

всяка една туристическа атракция да имаме една такава обществена тоалетна, която 

освен да функционира, да се поддържа и добре.  

И последно изречение, с което и завършвам - за химическите тоалетни. 

Имам малко дете, обикалям много паркове и трябва да Ви кажа, че химическите 

тоалетни в никакъв случай не са в добро състояние. Така че, обърнете им внимание. 

 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Илчев – общински 

съветник, Вх. № 3120/13.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Николай Илчев – 

общински съветник, Вх. № 3120 от 13.08.2019 г.  

Г-н Илчев, заповядайте да прочетете питането си! 

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: В питането си обединих няколко теми, всяка 

от които сама по себе си е доста сериозна и касае въпроси, които съм поставял и 

друг път в мандата, но не са намерили своя отговор. Може би се постарах за 

икономия на време към края на мандата да обединя тези въпроси в настоящото 

питане и очаквам да получа съответните отговори. 

Пристъпвам към питането. 

Уважаеми г-н Кмет на Община Велико Търново, както имах възможност 

да заявя прел Beликотърновския общински съвет по повод отправено от мен питане 

във връзка с пазара на труда в гр.Велико Търново и региона и дадения от Вас 

отговор на питането ми възникна нов въпрос по тема, която считам за изключително 

важна. Става въпрос за проблем, които освен демографска и професионална, има 

своята чисто човешка страна и касае възможностите, които институцията Община 

/не само Велико Търново/, а въобще като институция предоставя на завършващите 

средно и виеше образование за лична и професионална реализация. 
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Както вече беше коментирано от тази трибуна, Община Велико Търново 

не прави изключение от общата миграционна тенденция, на която са подвластни 

младите българи. Действително, големите градове дават повече възможности за 

реализация. За съжаление тези процеси не приключват само в големите български 

градове, но продължават и чрез терминалите на летище София.  

От предишното заседание на Великотърновския общински съвет до 

датата на настоящото питане положих усилия да събера информация по повод 

дадените от Вас данни за реализацията на младите великотьрновци и 

предоставените работни места в региона в областта на IT сектора. Само от уважение 

и добро възпитание ще спестя коментарите от специалисти в сектора, които чух по 

повод дадения от Вас отговор за професионалната реализация и предлагания размер 

на трудовите възнаграждения в този сектор в региона. Ще кажа само, че тези 

отговори бяха посрещнати и съпроводени с иронична усмивка. 

Така по повод „активната“ позиция на Община Велико Търново за 

развитие на икономическата среда в града и региона у мен спонтанно възникна 

желанието да отправя поредното си питане, като развия и задълбоча темата за 

възможностите за професионалната реализация на младите великотьрновци. 

Така, във връзка е посочените проблеми Ви отправям следни те въпроси: 

1.Разполага ли Община Велико Търново с информация какъв процент от 

завършилите ученици и студенти учебни заведения, разположени на територията на 

общината с профилирани специалности, насочени към специфичния икономически 

профил на региона, са останали, устроили са се и живеят на територията на 

общината за последните 10 години? (Цифрата съм посочил произволно.) 

2.Какви учебни програми и методики са реализирани в местните училища 

за подготовка на кадри за местната икономика, администрация, социални дейности и 

услуги и др.? 

3. Какъв в проценти е размерът на средна заплата по различни сектори, откосим 

към средната работа заплата в страната за период от 10 год. назад? Каква е тенденцията за 

развитие, без да се вземат предвид инфлационните процеси, както и увеличаването на база 

МРЗ, към което общините нямат отношение? 

4. Има ли Община Велико Търново информация какъв е процентът на т.нар. 

„сив сектор" във формирането на възможности за икономически растеж? Предприети ли са 

мерки за намаляването на сивия сектор и какви? 

5. Предвижда ли се създаване на нова бизнес зона (бизнес парк или 

технологична зона) на територията на общината? Има ли инфраструктурни предвиждания, 

например на територията, западно от града, в посока с. Леденик (например - местността 

Маринкините мостчета; имам конкретен пример затам) за създаване на публична 

инфраструктура съвместно с комуналните дружества или както е в момента, всеки 

инвеститор ще си изгражда публичната инфраструктура за своя сметка, а Община Велико 

Търново ще наблюдава тези процеси отстрани, като само „одобрява" и „съгласува“ 

съответни проекти? 

Очаквам Вашия отговор! 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Във връзка е постъпилото питане Ви уведомявам 
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следното: 

И през първия мандат, и през последните четири години, в които гражданите на 

Велико Търново ни гласуваха доверие – на вас – като общински съветници, на мен – като 

кмет на Старата столица, заедно с екипа ми сме се стремили винаги да привличаме младите 

хора. Амбицията ни е градът ни да изглежда по начин и да предлага тези условия, които да 

накарат младите хора да останат да живеят тук или да се преместят във Велико Търново от 

други места в страната и чужбина, да намерят желаното образование, възможности за 

професионална реализация и най-вече - удовлетвореност от това, че са избрали Старата 

столица. 

Десетки са случаите, в които семейства, работили извън страната, се завръщат и 

започват да работят във В. Търново, като установяват свой бизнес. Десетки са случаите 

млади хора, които завършват образованието си, включително и в други европейски държави, 

да се завръщат и да остават тук – във В. Търново. Включително специалисти, които в 

момента липсват на пазара на труда като архитекти, компютърни дизайнери, които ние в 

момента ползваме по различни идеи и проекти. 

Както и в отговора, който предоставих на питане по тема ,Пазар на труда в 

община Велико Търново” на сесията на 10.07.2019 г., така и сега ще припомня следното. 

Според данните на Националния статистически институт за трета поредна година Велико 

Търново увеличава своето население. Към 31 декември 2018 година в Старата столица 

жителите са били 68 859, като в това число не влизат студентите. Година по-рано 

населението на старопрестолния град е било с близо 500 жители по-малко, а в края на 2016 

година те са били със 700 по-малко от 2019 г. Това е знак, че градът се развива в правилна 

посока и миграцията на млади хора като явление, засегнало цяла България, не се усеща 

толкова силно в Старата столица. Естествено, че всичко онова, което трябва да се направи, 

младите хора да остават тук и да упражняват своите професионални умения, ще го направим; 

включително приемаме и идеи от Ваша страна. 

Община Велико Търново не разполага с точна статистическа информация 

относно движението на завършилите ученици, но си направихме труда да съберем една 

информация чрез Инспектората по образованието, класни ръководители и отделни училища. 

Фактите са, че приблизително 80 % от завършилите ученици продължават образованието си 

във ВУЗ. Приблизително 10 % се реализират във фирми и предприятия и започват трудовата 

си кариера, пряко свързана с придобитото средно професионално образование - ученици от 

Професионалната гимназия по електроника, от Професионалната гимназия по моден дизайн, 

от Професионалната гимназия по туризъм. 

Приблизително 2.5 % заминават за чужбина или се връщат по родните си места, 

а приблизително 2.5 % не могат да намерят реализация.  

В крайна сметка статистика и информация за тези неща трябва да  се търси по 

официален път или трябва да се прави от фирма, която прави такива анализи. 

Тези, които продължават образованието си в европейски университети и 

придобиват знания в областта на точните науки, медицината, информационните технологии 

и изкуствен интелект, също и в областта на биотехнологиите, история, културология и др. 

направления, биха могли и от други страни да работят по научни проекти заедно с български 

висши училища.  

Едно мое лично мнение бих споделил, че в може би до преди три години, 
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тенденцията беше от завършващите професионалното си образование около 60-70 % 

избираха висши учебни заведения извън България, като останалите между 30-40 % оставаха 

тук да учат или да продължат своята професионална кариера. В последните няколко години 

тази тенденция е в съвсем други измерения. Около 35 %, по една статистика за В. Търново, 

излизат да учат извън страната, останалите 60 % остават да учат в България, което е добра 

тенденция за нашия град, тъй като образованието в България бих казал, че е на много по-

високо ниво и при определени специалности, които младите хора отиват да учат извън 

страната, по някои от тях образованието не се признава тук и трябва да се води допълнителна 

преквалификация, също така и магистратура. Всички специалности, които се завършват в 

България – и архитектура, и медицина, са признати в европейските държави. Така че, в 

последните три години бих казал, че във В. Търново, Варна и още няколко града в България, 

мисля, че шест града, тенденцията, която е отчетена, е, че младите хора остават да учат и да 

завършат висшето си образование в България.  

Самото обучение в професионалните и в профилираните гимназии се извършва 

по учебни планове и програми, разработени от МОН и утвърдени със заповед на министъра 

на образованието и науката. За да се извършва това обучение, то се заявява, съгласува и 

утвърждава като държавен план-прием. За всяка учебна година държавният план-прием в 

професионалните и профилираните гимназии се извършва съгласно нормативната уредба, 

като при планирането на приема се отчитат потребностите на местния бизнес и нуждите от 

специалисти в съответното направление. Работодателите на местно ниво пряко участват, като 

заявяват необходимостта си от кадри със съответните специалности. Утвърждаването на 

приема се предшества от поредица работни срещи с Общинската администрация, областен 

управител, представители на бизнеса, синдикати и директори на училища, Бюрото по труда, 

иа които срещи са предлага и обсъжда обучението по профили, професии и специалности. 

Действително, преди две-три години правихме такова проучване за цялата област, също и за 

В. Търново. Имаше специалности, които бяха изведени като приоритетни и липсват на 

пазара на труда и в момента в някои от професионалните гимназии по тези специалности има 

открити паралелки, където се обучават ученици. 

Търсим по-тясно обвързване на професионалното образование с икономическите 

приоритети на общината и региона, оптимизиране на училищната мрежа, утвърждаване на 

защитени професии с оглед подготовка на необходимата за местната и регионална 

икономика работни кадри. 

Ето и какви са новите моменти на територията на община Велико Търново в 

обучението по профили и професии към утвърдените през годините такива. От тази учебна 

година в ХГ „Св. Св. Кирил и Методий“ към вече утвърдената професия „Изпълнител на 

термални процедури“, специалност ..Извършване на термални процедури в балнеологични и 

др. възстановителни центрове“ се добавя нова професия - „Лаборант“ , специалност 

„Технологичен и микробиологичен контрол в хранително-вкусови производства“ - професия 

с доказан недостиг на кадри не само във В. Търново, но и в страната. Действително, на 

територията на община В. Търново имаме десетки предприятия в областта на хранително-

вкусовата промишленост и сме провели също така разговори с ректора на Пловдивския 

университет по хранително-вкусова промишленост. 

Утвърдена е защитена професия „Техник по автоматизация“, специалност 

„Автоматизация на непрекъснати производства“ в СУ „Владимир Комаров“. 
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Нова специалност „Съдебна администрация“ за професия „Съдебен служител“ е 

разкрита в Старопрестолна професионална гимназия по икономика. 

Създадени са условия за обвързване на практическото обучение на обучаемите с 

формиране на умения в реална работна среда чрез участие на бизнеса в осигуряването на 

места за практическо обучение, като бизнесът предлага техните предприятия и заводи, които 

са с определената професионална насоченост, да се ползват за практика. 

Редно е да отчетем и съществуващите паралелки, чиято насоченост също е към 

местния трудов пазар: 

Природоматематическа гимназия „Васил Друмев“ - прием в професионална 

паралелка с професия ,Приложен програмист“; 

СУ „Емилиян Станев“ - особено актуалната професия в момента, където 

напливът е голям - „Графичен дизайн“; 

Професионалната гимназия по електроника - паралелки, подготвящи кадри за 

сферата на високите технологии; 

Професионалната гимназия по туризъм - паралелки, подготвящи кадри за 

туризма и леката хранително-.вкусова промишленост; 

Професионалната гимназия по строителство, архитектура и геодезия - паралелки, 

подготвящи кадри за тази сфера, и др. 

През 2012 година възстановихме закритото няколко години по-рано Спортно 

училище. Днес възпитаниците в него са над 300. 

В края на 2015 година бе възстановен и Медицинският колеж - чрез Филиал на 

Медицински университет „Параскев Стоянов“ /Варна/. Четири години по-късно този филиал 

е сред утвърдените в страната и произвежда кадри, особено нужни на медицината в България 

- медицински сестри и акушерки. Част от учебния процес протича в МОБАЛ „Д-р Стефан 

Черкезов“, където младите кадри могат да се реализират и професионално. Бих казал, че 70 

% от кадрите са с подписани договори след завършване да останат да работят тук, в 

медицинските болници и центрове. Тази есен приемът ще бъде разширен, а в съвсем близко 

бъдеще, може би в следващата година, предстои разкриването на още нови специалности. 

С подкрепата на президента Росен Плевнелиев /2012-2017/ във ВТУ „Св. св. 

Кирил и Методий“ бе разкрита специалност „Софтуерно инженерство“, която се радва на 

много голям интерес. 

Водещи в страната представители на IТ-сектора оценяват много високо 

развитието на Велико Търново в тази сфера и го нареждат в „Топ 6” на градовете с 

напредващи и проспериращи IТ- общности. Около 80 вече са фирмите, развиващи дейност в 

този бранш тук, в община В. Търново. 

Община Велико Търново не получава официална информация за размера на 

средна работна заплата по сектори, нито съответното й съотношение със средната работна 

заплата за страната и темповете на развитие. В интерес на обективната истина следва да 

отбележим, че периодично оповестяваната в общественото пространство информация от 

Националния статистически институт за ниво на средна работна заплата касае област Велико 

Търново, а не общината. 

Община Велико Търново няма и по закон не получава официална информация за 

процента на сивия сектор. В правомощията и компетенциите на други институции и 

правоохранителни и правораздавателни органи е борбата със „сивата икономика“ и 
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прилагането на съответните мерки. Имали сме сигнали примерно за „копърките” преди 

няколко години, където смятам, че с усилията на таксиметровите превозвачи, с усилията на 

автобусните превозвачи този въпрос има положително решение. 

Община Велико Търново работи по концепция за създаването на нови бизнес и 

технологични зони. Именно с тази цел от няколко години насам сме в процедура с 

Министерството на отбраната за прехвърляне собствеността на бившето Сержантско 

училище, където имаме дори идеен проект за създаване на завършен бизнес инкубатор. 

С облекченията, индивидуалното и съкратено административно обслужване, 

което Община Велико Търново предлага на инвеститорите, на практика подкрепяме всяка 

частна инвестиция в създаването на бизнес зони и технологични паркове. 

С обновяването на инфраструктурата в Западната индустриална зона 

подобрихме значително бизнес средата - там вече се изграждат нови производства, а част от 

съществуващите производства вече се разширяват.  

Изработили сме проект за изправяне на пътя до Западната промишлена зона към 

с. Шемшево и сме получили средства за първия етап на финансиране. 

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Благодаря, г-н Панов, за доста обстойния отговор. 

Той е доста детайлен, с много информация в него. Аз ще се запозная и ще взема отношение, 

но ще си позволя само два-три аспекта да изкоментирам. 

На първо място: съгласен съм с Вас, обективен съм и затова че по много от 

питанията, които аз съм отправял от тази трибуна, както и питания от колеги, Община В. 

Търново е вземала мерки и е решавала проблемите в съответните срокове. Така е било, 

обективно мога да го призная. 

Но В другата част на питането или поне на първо слушане на Вашия отговор, не 

мога да се съглася с няколко от казаните от Вас тези или поне първата е за една болна тема, 

която ако някой все пак следи годините назад, за мен е болна от може би 5-6 години – това е 

темата за бъдещето на младите великотърновци Вие казахте, че десетки се връщат, аз би 

казал: стотици напускат града, за съжаление. Може би тази тема ще я развивам в 

предстоящите предизборни дебати.  

По отношение на професионалната насоченост на великотърновските ученици и 

на студентите във ВУЗ. Това, което във Вашия отговор чух, е доста удовлетворително, но 

може би това са процеси, които са стартирали отскоро, тъй като както и Вие имате пряк 

допир с бизнеса по отношение на комуникация от страна на Общината с бизнеса, така и аз в 

своята работа имам ежедневен допир с бизнеса. Почти няма сектор в бизнеса или в 

секторите, които формират икономиката на община В. Търново, който да не страда от липса 

на кадри въобще. Не само от квалифицирани кадри, а от липса на кадри въобще. Това е един 

от големите проблеми на бизнеса във В. Търново и трябва Общината да помисли в тази 

посока. Доколкото разбирам, има такава идея.  

Между другото, докато подготвях питането, се появи един прекрасен пример – 

всички сте видели в медиите: ръководството на училището „Емилиян Станев” как подготвя 

едно дете и ще финансира неговото образование, за да се върне това дете един ден като 

учител в училището. Ето, това е примерът, който трябва да се следва. Прекрасен пример и 

поздравления за ръководството на училище „Емилиян Станев” за това!  

И последно - за инфраструктурата. Неслучайно посочих местността 

Маринкините мостчета. Докато Вие казахте във Вашия отговор, че се говори и Общината 



Протокол № 61  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.08.2019 г. 

 

15 
 

работи за формиране на бизнес инкубатор на територията на бившите поделения и 

Сержантското училище на територията на Военния университет, бизнесът не чака, той по 

естествен път си намира своето място за своите бази, предприятия, складове, помещения, 

администрация и т.н. Така по естествен път тази местност, западно от Велико Търново, по 

посока на с. Леденик се развива, но там, повярвайте ми, няма никаква инфраструктура. 

Неслучайно и  в предишни мои питания съм дал примери в градове като София, Пловдив, 

Варна, Стара Загора, където Общината е изградила такива паркове с частни места, но 

общинският ангажимент към тези места е да изгради съответната ВиК, ел, пътна и друга 

инфраструктура, която може да спомогне на бизнеса бързо да установи своите мощности и 

своите производствени помещения там. Повярвайте ми, това ще бъде само в полза на 

общината - ще се разкрият нови работни места и все повече и повече бизнес ще идва насам да 

се установява и да разкрива такива работни места. 

 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Стоян Витанов – общински съветник, Вх. 

№ 3121/14.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Стоян Витанов – общински 

съветник, Вх. № 3121 от 14.08.2019 г.  

Г-н Витанов, заповядайте да прочетете питането си. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Питането е относно „Наложени санкции от 

управляващите органи или други институции при изпълнение на проекти, финансирани със 

средства от ЕС, за периода м. ноември 2015 - м. юли 2019 г.”. Подчертавам: питането е от 15 

август.  

Уважаеми г-н Кмете, и на заседание на постоянните комисии, и на последното 

заседание на Великотърновския общински съвет поисках да бъде предоставена информация 

относно наложени санкции на Община Велико Търново, най-общо, при изпълнение на 

проекти, финансирани със средства от ЕС през настоящия Ви мандат. С гласуване това 

предложение беше отхвърлено. Както знаете, в такива случаи съм принуден да използвам 

механизма на питането. Проблемът е, че Вашите съветници за 4 години не проумяха, че по 

този начин създават допълнителни проблеми на Вас. Включително усещането, че се укрива 

нелицеприятна за Вас и администрацията информация.  

Въпросите от настоящото питане:  

1. Има ли наложени финансови санкции при изпълнение на европроекти и на 

колко лева възлизат - общо и поотделно за всеки проект? 

2. Какви са основанията за налагане на финансови санкции и на какъв 

административно-процесуален етап се намират? 

3. Има ли заведени насрещни искове срещу фирми - изпълнители, на каква 

стойност възлизат и на какъв административно-процесуален етап се намират? 

Моля да ми отговорите устно, с писмен вариант на отговора!  

Ако не присъствате на заседанието на Общинския съвет на 29 август тази година, 

моля да ми бъде предоставен писмен вариант! 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: По въпрос № 1: „Има ли наложени финансови санкции 

при изпълнение на европроекти и на колко лева възлизат - общо и поотделно за всеки 

проект?“ и по въпрос № 2: „Какви са основанията за налагане на финансови санкции...”. 
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За периода 2015 г. - 2019 г., на основание чл. 73 от Закона за управление 

на средствата от Европейските структурни и инвестиционни фондове са определени 

финансови корекции във връзка с условия по откриването и изпълнението на 

обществени поръчки, като Общината е предприела действия по обжалване на 

административните актове, с които същите са определени, и към днешна дата в 

преобладаващата част делата са спечелени от Община Велико Търново. Информацията е 

публична, като достъпът до нея е свободен и се осъществява чрез официалните 

сайтове. 

По проект „Град Велико Търново – зелена и достъпна балканска столица” 

по ОП „Регионално развитие”. За упражняване на строителен надзор по същия 

проект е наложена финансова корекция по договора - 4561 лв. Финансовата 

корекция по този проект е спечелена от Община В. Търново. 

По проект „Град В. Търново – зелена и достъпна балканска столица на 

културата”, СМР. За 490 387,16 лв. е наложена финансова корекция. Статусът на 

финансовата корекция – делото е спечелено от Община В. Търново.  

По процедура с предмет: „Услуга по извършване на одит по проект „Град 

Велико Търново - зелена и достъпна балканска столица на културния туризъм” - 

217,48 лв. Делото е спечелено от Община Велико Търново.  

По договор по процедура: „Изработване на документации за участие във 

връзка с провеждане на процедури за избор на изпълнители на дейностите по проект 

„Град Велико Търново - зелена и достъпна балканска столица на културния 

туризъм”. Финансова корекция - 740 лева. Делото е спечелено от Община Велико 

Търново.  

По искане за окончателно плащане по същия проект. Наложена санкция - 

728 937,96 лв. Делото е спечелено от Община Велико Търново.  

По проект по договор  за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

за "Промоционалиа кампания, насочена към подобряване престижа на продуктите от 

риболов и аквакултури в Община Велико Търново. 

Промоционална кампания, насочена към подобряване престижа на 

продуктите от риболов и аквакултури в Община Велико Търново”. Финансова 

корекция - 1190 лева. Делото е спечелено от Община Велико Търново. 

По същия проект – „Изпълнение на промоционална кампания, насочена 

към подобряване престижа на продуктите от риболов и аквакултура в Община 

Велико Търново”. Финансова корекция - 57 058 лева. Делото е спечелено от 

финансиращия орган.  

По проект Оперативна програма "Региони в растеж", "Устойчиво и 

интегрирано градско развитие”, дейности по извършване на СМР по проект 

"Привлекателна и съхранена автентична градска среда на град ВеликоТърново", 

„Устойчиво и интегрирано градско развитие” на Оперативна програма „Региони в 

растеж“ 381 322,23 Предприети са действия от общината за отмяна на решение на ВАС. 

По проект „Привлекателна и съхранена автентична градска среда на град 

Велико Търново” - 9 897 лева. Делото е спечелено от финансиращия орган.  

По проект по договор за съфинансиране по програма „Трансгранично 

сътрудничество Румъния – България 2014 – 2020 г.“ - 359,93 лв. Тук са предприети 
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действия от Общината за отмяна на решението на Административен съд. 

По Оперативна програма „Добро управление“, „Функциониране на 

Областен информационен център“. Финансова корекция - 26,32 лв. Делото е спечелено 

от Община Велико Търново. 

По Оперативна програма „Добро управление”. Финансова корекция -27 

лв. Делото е спечелено от Община Велико Търново. 

По проект "Развитие на модерна образователна инфраструктура”.  Наложена 

финансова корекция в размер на 22 076,44 лв. Делото е спечелено от Община Велико 

Търново. 

По процедура „Доставка и монтаж на кухненско обзавеждане”, също 

„Модерна образователна инфраструктура”. Финансова корекция в размер на 5 285,18 

лв. Делото е спечелено от Община Велико Търново. 

По договор „Изготвяне на работен проект”, „Реконструкция, 

модернизация и внедряване на енергийна ефективност в образователната 

инфраструктура. Финансова корекция за 3 298 лв. Предприети са действия от Общината 

за отмяна на решение на Административен съд. 

По договор за СМР за реконструкция и модернизация на сградите на 

учебните заведения по проект „Развитие на модерна образователна 

инфраструктура”. Наложена финансова корекция в размер на 313 040 лв. Частично е 

уважена жалба на Общината в размер на 308 299 лв. и са предприети действия от Общината 

за отмяна на решение на Административен съд за 4 740 лв., която остава от финансовата 

корекция.  

Относно проект  за "Изграждане на Кризисен центьр за лица” на стойност 

2 169123,77 лв. Наложена финансова корекция от 86 961 лв. Делото е спечелено от 

Община Велико Търново.  

По Договор с предмет „Проектиране, строителство и авторски надзор за 

„Изграждане на комплекс от социални услуги за деца“. Финансова корекция - 56 148 

лв. Предприети са действия от Общината за отмяна на решенне на ВАС.  

Относно проект за „Подобряване на бизнес средата в Западната 

индустриална зона”, за СМР и авторски надзор, за „Подобряване на техническата 

инфраструктура в Западна индустриална зона“. Финансова корекция - 78 078 лв. 

Предприети са действия от Общината за отмяна на решение на ВАС. 

Общата стойност на проекта за функциониране на Областен 

информационен център е 314 982 лв. Наложени са финансови корекции за 13 189 лв., 

като към днешна дата в резултат на заведените от Община Велико Търново дела, 

преобладаващата част от финансовите корекции на обща стойност 8 376, 34 лв. са 

спечелени от Общината. 

По въпрос № 3 „Има ли заведени насрещни искове срещу фирми - 

изпълнители, на каква стойност възлизат и на какъв административно-процесуален 

етап се намират?“, Ви предоставям следната информация: общата стойност на 

глобата, наложена на фирмата - изпълнител, е за 260 885,70 лв.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Бяха споменати десетки цифри. Благодаря Ви 

за това, че бяхте подробен и коректен! Аз ще трябва да ги осмисля, да сравня с 
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проектите и когато дойде времето, да се произнеса доколко аз съм удовлетворен от 

изнесените факти. Те бяха коректно поднесени.  

Но аз искам да се спра на друго, да използвам това време, защото пак 

става въпрос за предотвратяване на едни санкции. Казвам го по повод на точка 18. 

Ако бяхте отменили точка 18, сигурно нямаше да говоря това. През месец май Вие 

внесохте един ПУП; 25 гласа. Само че с този ПУП 2 000 000 общински пари отиваха 

в канала. Групата на БСП видя това, когато Вие го внесохте и какво да направим ние 

сега? Единственото, което да направим, е да не гласуваме. Т.е., БСП даже и да не 

гласува, пак гласува в полза на община Велико Търново; когато гласува „против” 

Ваше предложение, пак е в полза на община В. Търново и трябваше за целия мандат 

това нещо да го разберете. После го внасяте пак, Деян Хаджийски ще си счупи 

краката тук: „Дайте да прегласуваме! Дайте да прегласуваме!”. То беше чудо! И 

добре, че не участвахме в гласуването, защото един да беше „въздържал се” или 

„против”, гласуването минава и тези 2 000 000 отиват в канала. Така че, ние, г-н 

Панов – Групата на БСП, преди две сесии спаси 2 000 000 куфа хапа на 

великотърновци; не суха пара, 1 000 000 евро. И това си го запишете в тефтера! 

 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за касовото изпълнение на 

бюджета на Община Велико Търново към 30.06.2019 г., Вх. № 3127/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за касовото изпълнение 

на бюджета на Община Велико Търново към 30.06.2019 г., Вх. № 3127 от 

16.08.2019г.  

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-жа МАРИЯ ИЛЧЕВА: Аз изчетох много детайлно информацията за 

касовото изпълнение на бюджета към 30.06.2019 г. и си позволих да направя едно 

сравнение със същата информация, само че към 30.06.2016 г., т.е. – началото на 

нашия мандат и сега, в края на мандата, когато разглеждаме информация за 

шестмесечието на бюджета. Искам само да подчертая два много важни факта, които 

говорят за една много трайна тенденция.  

Първият е, че към 30.06.2016 г., точно преди три години, неразплатените 

задължения на общината са били в размер на 3 900 000 лв.. В тази информация, 

която ще приемем днес, неразплатените задължения на община В. Търново са 

887 000 лв. Т.е., виждаме 5 пъти по-нисък размер на неразплатените задължения. И 

също така нещо много важно – можем да кажем, че завършваме този мандат с най-

ниския дълг за Община В. Търново. 

Всичко това говори, че водената политика е далновидна и гарантира 

финансовата стабилност на Общината. Оттук нататък според мен по-добра 

ефективност на бюджета можем да постигнем единствено с оптимизиране на 

разходите в различни сфери, в които Общината води политика и изпълнява услуги за 

гражданите. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-жа Илчева ме познава от 20 години или 

повече. Тя е младо момиче, аз вече остарях. Мария, ти сега започна да четеш 
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бюджета. За първи път чувам такова изказване в сравнение с минали години. Не те 

чух, когато се увеличаваха задълженията. Явно трябва да се заработи мястото в 

листата. Така го тълкувам. Извинявай, но тъй като ме познаваш, знаеш, че ще ти го 

кажа това! 

Аз също имам прочит, само че спрямо 2018 г. И когато говорим за 

задълженията - че те са спаднали в сравнение с миналата година те са спаднали с 5 

или 10 пъти, но в сравнение с миналата година, те са спаднали с няколкостотин 

хиляди лв. Мога да цитирам точно: миналата година те са били 893 655 лв., тази 

година те са 889 437, т.е., с 4000 лв., Мария, г-н Кмете, г-жо Данева. В същото 

време, обаче, забележете, Инвестиционната програма се изпълнява точно 20 %. 20 % 

казвам заради г-жа Данчева. То е 19, ама хайде да не издребняваме за 1 процент. 

Разбира се, когато не се изпълнява Инвестиционната програма, задълженията ще 

стоят и няма да се увеличават. Кога се увеличават задълженията, кметът и 

финансистите на Общината много добре го знаят.  

Пропуснахте да кажете за вземанията. Те са намалели с около 49 000 лв.  

Какво прави впечатление също? Само цифри споменавам. „Осветление на 

улици и площади”. Ние сме похарчили 66,7 от годишите разходи, които сме 

гласували. Тук гледам: „уточнен годишен план към 30 юни”, към него сравнявам, 

други данни не сте дали. Коментирам само цифри, защото кметът ще стане и ще 

каже: „Идат изборите, затова така говориш”. Не говоря така, говорят цифрите, не аз. 

Аз само гласово ги представям пред аудиторията. Това са 66,7 %, ама нали тук, от 

тази трибуна, говорихме, че отивайки на свободния пазар, ние харчим повече за ток 

за улично осветление, отколкото ако бъдем на регулирания. И го казах с точна 

цифра: 119 000 лв. Похарчили сме 74,5 % от външните услуги. Явно ще надхвърлим 

тези разходи; половин година, идва зима.  

На следващо място: приходите. Ние изпълняваме данък върху 

недвижимите имоти 76,6 %. Изпълняваме всички имуществени данъци 68 %. 

Изпълняваме неданъчните приходи 66 %. Общо - 65 %.  

Ние, г-н Кмете, предложихме една актуализация на бюджета - 320 000 

лв., и тези разходи да бъдат предоставени за предложения, които бяха свързани със 

социални дейности, включително да се започне с тези капаци на шахтите, защото ми 

писна да влизам в тези капаци; и не само на мен, на гражданите на В. Търново (и 

Вие ще го усетите много скоро, след някоя друга седмица) им писна да виждат тези 

дупки. Вие го отхвърлихте. Няма да цитирам как нарекохте тези предложения, че 

чак на мен ми става неудобно и се изчервявам, ако кажа това определение, което Вие 

дадохте за нашитепредложения.  

Освен това, Инвестиционната програма, обаче, за миналата година - ние 

не сме изпълнили 10 000 000 лв. Сега, за полугодието, ние сме на 20 %. Г-жа 

Данчева каза: „То не е актувано, то ще се актува”. Хубаво, ще се актува. Кога ще се 

актува? Като наближат изборите, ще се актува, ще се разплати. Нищо не казвам 

повече.  

„Общо приходи за местни дейности”. Миналата година по това време ние 

сме изпълнили 48 % от разчета; при 35 000 000 – 17 000 000. Тази година ние сме 

само на 41,5 %. Т.е., с 6,5 % по-малко от миналата година по това време приходи за 
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местни дейности. И общо приходи – нали пак бяха едни големи цифри там – 

90 000 000, 93 000 000, та станаха 95 000 000. Нищо няма да стане. Накрая няма да 

има цифра 95, ще има 80 сигурно.  

„Общо приходи – държавни и общински”. Миналата година сме 

изпълнили 43,4 %, тази година - 40,4 %. В такъв случай се казва: „За какво 

говорим?”.  

Къде са журналистите? Дано да са си записали и дано да го кажат. И не 

защото го казвам аз, а защото това са цифрите, това са реалностите и гражданите на 

В. Търново трябва да знаят това. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Както винаги г-н Витанов винаги е подготвен с 

цифри, с числа; обстойно всичко е разгледал, но най-мразя да хвърляте прах в очите 

на нас – администрацията, на мен – като кмет, на общинските съветници и на 

гражданите на Велико Търново. Много добре знаете, когато сте били заместник-

кмет... Аз изпълнявам бюджета; както каза и един общински съветник, г-н 

Михайлов, че такъв бюджет като през 2019 г. Община В. Търново  никога не е 

имала. От 62 000 000 миналата година, 95 000 000 тази година.  

Тези проценти, за които в момента говорите, те са една константна 

величина, която някой път се увеличава в този шестмесечен период, друг път се 

намалява в годините. Изпълнението на Инвестиционната програма зависи също така 

от прогнозите на времето. Както знаете, месец юли беше доста дъждовен месец. 

Няма как през месец юни да не отчетем 20 % за изпълнение на Инвестиционната 

програма, която в момента, по мои проверки, тъй като ми докладват всяка седмица 

за всеки един обект, който се прави в община В. Търново - за инфраструктура, за 

ремонт и т.н., ние сме вече над 60 %, но това в крайна сметка ще се отчете на 

деветмесечието, когато реално приключи строителният сезон.  

За социалните услуги не един път съм Ви казал, че може би сме една от 

общините, която предлага най-много социални услуги на гражданите в община В. 

Търново.  

И пак казвам: нека да работим реално към деветмесечието, към края на 

годината, за да видим свършените неща. Съгласен съм с всички вас, че някои от Вас 

искат анализи, трети искат  информация, четвърти искат да смъкнат рейтинга на 

кмета, защото кметът ще участва в кампанията, и на общинските съветници. Да, 

знам, че Вие сте опозиция, но нека да гледаме реално на нещата! Няма да излизам 

със статистиките, които не един път съм Ви казвал. Колко км инфраструктура е 

направена, колко модернизация и обновяване на образователната инфраструктура е 

направена. Кажете ми от колко години тези ремонти не бяха правени!  

Да, има грешки. Който не работи, няма как да не греши, но в крайна 

сметка всичко това се оптимизира. Така че, не съм съгласен с всички твърдения, 

които хвърляте; както и по предната точка, където ми казахте, че нямам право да се 

изказвам след Вас. Да, съгласен съм с това, но по точка 18, за която още отначалото 

на сесията започнахте дебата - затова са комисиите, г-н Витанов. Там са всички 

експерти, които реално могат да Ви кажат за тези контейнери, които са сложени за 

дрехите, които излизат от употреба от гражданите и се изхвърлят в тези контейнери. 

Вие – опозицията, сами показвате снимки на боклуците, които са сложени до 
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контейнерите – както на стари дюшеци, така и чували с дрехи. Да, може би има 

някаква грешка, но там трябваше да кажете каква е грешката, за да може да се 

поправи до Общинския съвет. Сега искате да кажете, че администрацията пак не си е 

свършила работата, пък аз съм го бил подписал.  

В крайна сметка аз съм благодарен и благодаря на цялата Общинска 

администрация, най-вече на Финансовата дирекция – на г-н Маринов, на г-жа 

Данчева, на г-жа Данева, за това, че има финансова дисциплина в общината, защото 

примерите за злоупотреби, за корупция, които и Вие развявате постоянно, в други 

общини са много. Има много лоши практики и се радвам, че моите експерти, 

директорите, началниците на отдели от финансовата дирекция участват в 

обучението на общинските администрации, когато НСОРБ има обучителни 

семинари. 

Така че, благодаря ви, уважаеми колеги! 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (лично обяснение): Далеч преди Вие да се 

произнесете за Вашите финансисти, аз лично съм ги поставил в челната тройка на 

общински финансисти в България, естествено, с допълнението, че аз съм втори. Но 

какво да се прави, това е факт. Може би след днешния отчет може да се класирам 

по-напред. 

Второ, извинявайте, но г-жа Кънчева-Миладинова беше на комисия и 

когато повдигнах този проблем за точка 18, тя каза, че аз съм имал някакво лично 

отношение и аз се стъписах и спрях. Какво да приказвам? Реших, че трябва да го 

кажа тук.  

И отново Ви казвам: нашите юристи – г-жа Стасинопулу и г-н 

Тюфекчиев, видяха големия проблем, само че аз го изказах този проблем пред 

всички. Вие отказахте, обаче да Ви кажа, има една нумерология. Гледам, че г-н 

Койнаков е там. Има една страница 23. Бях такъв номер в училище. И хаира си не 

видя няколко сесии тази страница.  18 е номерът на буквата „с”. Нищо повече не 

искам да кажа. Слава Богу, че не продължихте за точка 18, защото щеше да стане 

беля. Първо да чуете какво ще кажем ние. 

И последно завършвам: такова понятие в ТСУ няма: „излаз” (или какво 

беше) от „Практикер” към Зоната. Там направени канавки за отводняване, то на 

казана за ракията тече повече вода. Аз Ви помолих и Ви водих лично, виждате ли  

какво се прави? Там един месец стоят и нищо не правят и само едни валяци правят 

тегели напред-назад, даже и това вече не правят, защото стоят горе. Какво значи 

това? Така че, не са такива нещата, каквито ги казвате тук. Когато администрацията 

е сбъркала, както с точка 18, разбира се, не можем да ръкопляскаме. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма повече изказвания, 

преминаваме към гласуване. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 

Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Жельо 
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Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: Въздържал се, Йорданка 

Стефанова: За, Калина Широкова: За, Любен Велчев: За, Мавроди Калейнски: За, 

Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, 

Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: Въздържал се, Станислав Рашков: За, 

Стефан Михайлов: За, Стоян Витанов: Против, Христо Бижев: Въздържал се, 

Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 24 „за”, 1 „против”, 3 „въздържал се”. 

 

Решение № 1572 – приложение към протокола. 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 

Бюджета към 31.07.2019 г. на Община Велико Търново, Вх. № 3124/15.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и 

разходната част на Бюджета към 31.07.2019 г. на Община Велико Търново, Вх. № 

3124 от 15.08.2019 г.  

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания. 

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението по точка 5. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, 

Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: 

За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 

Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: Въздържал се, Йорданка Стефанова: За, Калина 

Широкова: За, Любен Велчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, 

Мирослав Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Николай Илчев: За, Николай 

Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: Въздържал се, Станислав 

Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: Въздържал се, Цветанка Недева: 

За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, 4 „въздържал се”. 

 

Решение № 1573 – приложение към протокола. 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация относно състоянието на 

инфраструктурата около училищата и детските градини на територията на 

община Велико Търново, Вх. № 3128/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация относно състоянието на 

инфраструктурата около училищата и детските градини на територията на община 

Велико Търново, Вх. № 3128 от 16.08.2019 г. 

ПК по ОНК, ПК по УТТП приемат информацията. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
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Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: На първо място: да поздравим колегата 

Жельо Желев, който преди два дни е имал личен празник, празнувал е своя рожден 

ден. Да му пожелаем лични, професионални успехи, щастие и здраве.  

И по същество: доживяхме тази точка най-после да влезе в дневния ред, 

все пак трябва да има поне едно изказване за нея. Тъй като такова предложение сме 

правили в последните години всеки път, сега с учудване установих, че най-после 

тази точка влиза в дневния ред. И не просто, защото ние сме я предлагали, а защото 

смятам, че такава точка има място и трябва задължително всяка година това да стане 

като една добра тенденция и практика: да се разглежда състоянието на 

инфраструктурата около училищата и то не кога да е, а именно през летните месеци, 

непосредствено преди започване на учебната година.  

Това е важно както за безопасността и сигурността на учениците, това 

също действа дисциплиниращо за цялата Общинска администрация, която вярвам и 

виждам всеки ден, че полага усилия за полагане на пешеходни пътеки, там, където 

няма такива, за възстановяване на старите, за вертикална и хоризонтална 

маркировка. 

Има и част от текста, който е предложен от Общинската администрация, 

с която не мога да се съглася на 100 % и това е частта със състоянието на 

техническата инфраструктура. Там са изброени 22 улици на територията на града, 

които се казва, че са в много добро експлоатационно състояние на улици и тротоари. 

Не мога да се съглася, част от тях наистина са с много добро състояние. Но въпреки 

това смятам, че се полагат усилия, може би и защото тази точка я има в дневния ред 

днес. Но се надявам занапред, тъй като днес вече е късно, тази точка да бъде 

разширена, тъй като инфраструктурата около училищата е важна, но е важна 

инфраструктурата в училищата. В предишната точка г-н Кметът засегна 

модернизацията на образователната инфраструктура на територията на града и на 

общината. Да, мога да се съглася; наистина, това, което се прави през последните 

години; на бялото „черно” не може да се каже в никакъв случай. Голяма част от 

учебните и детските заведения бяха ремонтирани, ремонтират се все още и се 

модернизират, но смятам, че към тази информация трябва да се добави и 

информация относно инфраструктурата вътре в учебните заведения, за да се знае 

към 15 септември ще има ли такива заведения, които все още са в ремонт.  

Последно изречение, с което и завършвам: надявам се полагането на 

маркировката да приключи преди първия учебен ден, защото през изминалата 

година поне на две места лично видях, че на самия ден, когато е невероятен 

трафикът в града ни, се полагаха такива пешеходни пътеки. Смятам, че трябва да се 

прави предварително, както се прави сега и искрено се надявам се това да приключи 

преди 15 септември.  

Разбира се, нашата група ще подкрепи това предложение. 

Г-н ГЕОРГИ КАМАРАШЕВ – заместник-кмет на община Велико 

Търново: Искам да благодаря на г-жа Дончева за високата оценка, която даде за 

работата на администрацията и на ресора, за който отговарям и само да Ви напомня, 

че това не се  случва за първа година тази година. Това е ежегодна практика в 
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работата на Общината - преди началото на учебната година да се извършва една 

проверка и обновяване на инфраструктурата около училищата.  

Искам да Ви уверя и да кажа, че тази година започнахме доста по-рано. 

Комисията, която ми възложено от кмета да ръководя, вече е преминала през най-

големите училища в града. Ние сме удовлетворени от това, което виждаме. На 

директорите сме отправили съответните препоръки за отстраняване на някои 

нередности, като най-голямото внимание е насочено към безопасността на децата - 

това са спортни съоръжения, подходи към училища, огради и т.н., и се надяваме тези 

препоръки, които сме направили, да бъдат отстранени и в началото на учебната 

година да работят в една безопасна среда учебната година. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма други изказвания, да 

преминем към гласуване. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от 

ЗМСМА, Великотърновският общински съвет приема информация относно 

състоянието на инфраструктурата около училищата и детските градини на 

територията на община Велико Търново. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 21 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1574 

 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет приема информация относно състоянието на инфраструктурата около училищата 

и детските градини на територията на община Велико Търново. 

 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Наредба за овладяване на 

популацията на безстопанствените кучета и регламентиране правилата за 

отглеждане на кучета на територията на община Велико Търново, Вх. № 

3042/10.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Наредба за овладяване 

на популацията на безстопанствените кучета и регламентиране правилата за 

отглеждане на кучета на територията на община Велико Търново, Вх. № 3042 от 

10.07.2019г.  

ПК по НПУОР приема предложението със следната препоръка:  

1. Да се отпусне допълнителен щат за инспектор в Отдел "Околна среда";  

2. Да се засили контролът за изпълнение на Наредбата;  

3. Да се извършват ежедневни съвместни проверки с органите на МВР - 

В. Търново. 

ПК по ЗГООС приема предложението. 

Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му 
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с Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата 

комисия – ПК по нормативно-правна уредба.  

Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по 

нормативно-правна уредба. 

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: С настоящото докладвам решението на 

ПК по НПУОР във връзка с Предложение с Вх. №3042 от 10.07.2019 г., направено от 

инж. Даниел Панов - Кмет на Община Велико Търново, касаещо изменение и 

допълнение на Наредбата за овладяване на популацията на безстопанствени кучета и 

регламентиране правилата за отглеждане на кучета на територията на град Велико 

Търново. 

Предложението се прави в отговор на постъпило предложение с вх. № 94 

ММ.16750 от 02.04.2019 г. от Инициативен комитет на местна гражданска 

инициатива (Добре дошли на членовете на тази гражданска инициатива! Те са днес 

тук, предполагам, за да подкрепят своето предложение.), касаещо изменение на 

текстове от наредбата. 

Към предложението е приложен доклад относно мотивите и обосновка на 

необходимостта от изменение на наредбата, както и справка във връзка със 

задължението по чл. 26, ал. 2 от Закона за нормативните актове за публикуване на 

проекта за изменение и допълнение на Наредбата на интернет страницата на 

Община Велико Търново, от която е видно, че в законоустановения 30-дневен срок 

са постъпили две възражения от Христо Момински, претендиращи за противоречие 

на предложените изменения на наредбата с чл. 177 от Закона за 

ветеритарномедицинската дейност. И двете възражения са отхвърлени от 

Общинската администрация като несъстоятелни. 

Комисията прие с три гласа „за“ и два гласа „въздържал се“ направеното 

предложение на заседание, проведено на 19.08.2019 г. 

Във връзка с гороното, в качеството си на председател на комисията 

предлагам Великотърновския общински съвет да вземе решение в посока, следваща 

нейното решение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Искам да изкажа своето несъгласие с 

част от предложените неща за промяна в наредбата и в конкретния случай 

подкрепям изказаното в предварителното обсъждане несъгласие на г-н Христо 

Момински относно някои от текстовете. Ще ви кажа и моите аргументирани мотиви. 

Смятам, че има неща, които противоречат освен на здравата логика, противоречат и 

на законовите разпоредби, а дори, без да бъда юрист, и на Конституцията на РБ. Ще 

Ви кажа защо.  

Първото ми възражение е чисто човешко. Аз, като хуманен лекар, се 

грижа първо за здравето на хората и след това за всички живи същества, но на първо 

място са хората и затова не можах да си обясня как в градските паркове и градини 

ще се водят кучета компаньони с повод до два метра, без да пострада невинен 

гражданин или дете. Това е риторичен въпрос. Предполагам, че има компетентни 

хора, които ще ми отговорят.  
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Вторият ми въпрос, който вече е конкретен и той е към вносителите на 

наредбата, защото никъде в предложенията не видях мнение от 

ветеринарномедицински специалисти, които са най-компетенти по въпроса. 

Въпросът ми е чл. 6, ал. 5 на обособените места животното да не нарушава 

спокойствието и почивката на живеещите в непосредствена близост за времето от... 

до... Как ще стане това? Чисто конкретен въпрос. Доколкото знам, намордниците не 

са най-доброто средство, а и не може на едно животно да бъде наложено по някакъв 

начин. Предполагам, че има как, но нека някой да ми отговори. И основното ми 

несъгласие, което смятам, че противоречи на законите в РБ е в предложението в чл. 

6, ал. 6, която гласи: „Не се разрешава лица под 14 г. да водят на обществени места 

агресивни животни”. В никакъв случай не мога да се съглася, че това е законово, 

защото във всички нормативни документи и закони в Република България, 

включително и в Конституцията, лица, които носят отговорност за своите действия 

или бездействия трябва да бъдат с навършени 18 години. Т.е., категорично тук 

попадаме в едно закононарушение и мисля, че някой юрист трябва да се изкаже. 

Виждам в залата много юристи, включително и председателя на Общинския съвет. 

Не може на лице, което не носи юридическа отговорност, ние да му вменяваме, че то 

може да си прави каквото си иска. Очаквам отговор специално за законовите 

нарушения относно лицата под 14 г. Смятам, че ако се приеме наредбата, това 

трябва да бъде  лица над 18 г., т.е., хора, които могат да носят своята отговорност, 

защото има и Закон за защита на животните, в който са описани какви санкции 

търпят хората или не са добри стопани. 

Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА – директор на дирекция „Правно 

обслужване и управление на собствеността”: Отново се обръщам към общинските 

съветници. Моля, когато имате конкретни въпроси, задавайте ги, когато има 

комисии. Инициаторите на това предложение бяха около 200 граждани на общината, 

които са подали съответната подписка, които идваха на място – техни 

представители, по 6-7 души, за да кажат какво ги е провокирало да направят тази 

подписка, какво ги е провокирало да искат кметът да ги подкрепи в техните идеи за 

изменение на наредбата.  

По отношение на текста, който Вие цитирате, който касае чл. 6, във 

втората си част е свързан точно с акцента за лица, които да не водят агресивни 

кучета от едри и гигантски породи и такива, с които те не могат да се справят. 

Воденето на куче не е свързано с това на каква възраст си. Никъде няма забрана 

лица, които са непълнолетни, да не могат да си изведат кучето.Акцентът, който 

гражданите са поставили, е да се даде възможност на лица, които са под 14 г. да не 

водят едри и гигантски породи, с които няма да могат да се справят. Затова 

администрацията е приела, че е целесъобразно направеното предложение на 

гражданите на В. Търново.  

Отново казвам: това предложение е изцяло провокирано от граждани на 

В. Търново, които са направили подписка, които се явяваха да го защитават и кметът 

го предостави на Вашето внимание с възможност да бъде подкрепено.След като сме 

го подкрепили, ние сме приели, че не е незаконосъобразно. Както знаете, в 

парковете има обозначения на места, където не следва да се разхождат кучета. Това 
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също не е свързано с някакъв проблем със Закона за ветеринарномедицинската 

дейност, защото в момента такива места има обозначени, те са на входовете на 

парковете. Ако се приеме това предложение, съответно, ще се махнат някои от 

знаците, които в момента са поставени, и които в момента се водят като зони, 

забранени за кучета, определени от Общинската администрация. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Понеже г-жа Йонкова не обясни 

въпроса относно 14 години. След 14 години гражданите са непълнолетни. Т.е., те са 

отговорни само ако са могли да разберат свойството и значението на деянието и да 

ръководят постъпките си. Т.е., в зависимост от индивидуалното си развитие 

непълнолетните лица в един случай са наказателно отговорни, а в друг случай – 

неотговорни.  По отношение наказателната отговорност на непълнолетните се 

прилагат особени правила. Според мен администрацията подхожда от този принцип 

за лицата над 14 г., т.е., непълнолетните лица достатъчно разбират свойството на 

своите действия и от тази позиция са подходили относно тази възраст. 

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Аз много се двоумях дали да се изкажа, 

но ще кажа това, което мисля. В ПК по ЗГООС имахме възможност да чуем и двете 

страни и гражданите, които са направили подписка „за” разхождане на кучета и 

тези, които бяха против. Когато в обществото има разделение, е много трудно да се 

вземе страна, а и двете страни имат своите мотиви и двете страни са прави за себе 

си. В комисията се обединихме около следното. Хората, които са собственици на 

домашни любимци – кучета, и ги разхождат, да бъдат по-дисциплинирани оттук 

нататък. Подкрепяме предложеното, но апелираме да не се стига дотам, парковете да 

стават кучкарници (извинявайте за грубия израз), а наредбата да се спазва така, 

както ще я приемем.  

Разбира се, като нормални хора сме съгласни да преминават собственици 

с кучета през парка, но не и алеите да се ползват за това. Искам да направя една 

уговорка, че аз лично ще подкрепя така предложеното от администрацията и 

одобрено от комисиите предложение, с едно условие: ако това не се спазва занапред, 

ще потърсим начин, извънпарламентарен или парламентарен – имам предвид като 

Общински съвет, тази наредба да бъде променена. Така че апелът ми е към 

собствениците на кучета: Много Ви моля, Вие следете други собственици да не 

нарушават наредбата, за да не стане така, че ние сме излезли днес лоши, ако 

приемем наредбата; да ни позволите да разделяме града на две - на собственици на 

кучета и на противници. Надявам се да разбирате правилно това, което искам да 

кажа: невъзможно е, нито общината, нито полицията да бъдат постоянно в парковете 

и да следят за тези неща. Най-добре може да бъде следено от Вас – собствениците на 

кучета. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 

Няма. На основание чл. 78, ал.2 от Правилника,  предлагам двете 

гласувания да се проведат в едно заседание.  

Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в 

едно заседание. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 
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Предложението се приема с 26 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 

Поставям на гласуване  изменението на Наредбата  на първо четене. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Изменението на Наредбата на първо четене беше подложено на поименно 

гласуване: 

Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: 

Въздържал се, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, 

Георги Недев: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена 

Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Любен Велчев: За, 

Мавроди Калейнски: Против, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил 

Харалампиев: За, Николай Илчев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, 

Станислав Рашков: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Изменението на Наредбата на първо четене беше прието с 22 „за”, 1 

„против”, 1„въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1575 

 

На основание чл.21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8 от Закона за нормативните 

актове, при спазване на изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за нормативните 

актове и чл. 78 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 

общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 

администрация, Великотърновски общински съвет изменя на първо четене Наредба за 

овладяване на популацията на безстопанствените кучета и регламентиране правилата за 

отглеждане на кучета на територията на Община Велико Търново, както следва:  

§1. В чл.5, ал.1 се създава нова точка 5 със следното съдържание: 

Чл.5, ал.1, т.5 Да не оставя кучето-компаньон в моторни превозни средства по 

начин, застрашаващ живота и здравето му. 

 

§2. В чл.6, ал.1, т.4 се прави следното допълнение: 

След израза „регистрационни документи“ се добавя „или копие от същите“. 

 

§3. В чл.6, ал.2, т.4 се прави следното допълнение: 

След израза „на територията на“ се добавя „тревните площи на“. 

 

§4 В чл.6, ал.3, т.5 се прави следното допълнение: 

След израза „паспорта“ се добавя „или копие от същия“. 

 

§5. В чл.6 се създава нова алинея 4 със следното съдържание: 

Чл.6, ал.4  По алеите на градските паркове и градини  е разрешено  преминаването 

с кучета-компаньони на повод с дължина до 2 метра,  при спазване на 

изискванията, предвидени в ал.1. 

 

§6. В чл.6 се създава нова алинея 5 със следното съдържание: 

Чл.6, ал.5  На обособените пространства за свободно разхождане на кучета, 

собственикът е длъжен да предприеме мерки животното да не нарушава 

спокойствието и почивката на живеещите в непосредствена близост, за времето от 

14:00ч. до 16:00ч. и от 22:00 до 7:00ч. 
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§7. В чл.6 се създава нова алинея 6 със следното съдържание: 

Чл.6, ал.6 Не се разрешава лица под 14 години да водят на обществени места 

агресивни кучета, както и кучета от едри и гигантски породи.  

 

§8. В §1 от Допълнителните и заключителните разпоредби се създават нови точки 7 и 8 

със следното съдържание: 

§1, т.7 „Едра порода кучета“ са кучета с тегло от 25 до 45 килограма. 

§1, т.8 „Гигантска порода кучета“ са кучета с тегло над 45 килограма. 

 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ (отрицателен вот): Отново се обръщам 

към здравия разум. Допускаме сериозни две грешки. Първата сериозна грешка, 

която ние допускаме с приемането на тези текстове, е това, което се борихме да 

направим дълго време - преди три години извадихме автомобилите от зелените 

площи. Сега искаме да вкраме домашни любимци на територията на градските 

паркове и градини, които досега се използваха само от хората.  

По-важната грешка обаче е, че с приемането на тази наредба ние даваме 

право на лица, които не носят отговорност за своите действия, защото нямат 18 

години, които не съзнават своите действия, защото нямат 18 г., да водят със себе си 

домашни компаньони, които, колкото и да са мили, също не носят отговорност за 

своите действия. По този начин излагаме на опасност и живота, и здравето на хората 

от В. Търново. Категорично ви моля да преосмислите позицията си! Дотук не чух 

нито един юридически аргумент, защо да не бъде 18 години и всеки да си носи 

отговорността за това, което прави, а да бъде 14 години, където всеки юрист ще ни 

се изсмее и ще каже: „Детето си водело кучето, кучето ухапало друго дете, случило 

се. Ами кой е виновен? Никой. А къде беше Общинският съвет? Ами той гласува по 

този начин.  

Много ви моля,това е грешка, нека да я изправим! Ако наистина греша, 

ще ви се извиня лично на следващото заседание или още днес, но смятам, че 

дълбоко грешим, приемайки тези текстове. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към второ четене. 

Има ли предложения за промени във второ четене? 

Няма постъпили предложения за промени в проекта. Поради това, на 

основание чл. 79, ал.1 от Правилника, предлагам да гласуваме изменението на 

Наредбата  на второ четене „ан блок”.  

Поставям на гласуване  предложението за гласуване „ан блок“. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 18 „за”, 1 „против”, 2 „въздържал се”.  

Поставям на гласуване изменението на Наредбата на второ четене. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Изменението на Наредбата на второ четене беше подложено на поименно 

гласуване: 
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Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: 

Въздържал се, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: Въздържал се, Георги 

Недев: Въздържал се, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Йорданка Стефанова: 

За, Любен Велчев: За, Мавроди Калейнски: Против, Мария Илчева: За, Мирослав 

Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: 

Въздържал се, Николен Стойнов: За, Станислав Рашков: За, Христо Бижев: 

Въздържал се, Цветанка Недева: За. 

С 14 „за”, 1 „против”, 5 „въздържал се” изменението на Наредбата на 

второ четене не беше прието.  

Беше направено предложение за прегласуване изменението на Наредбата 

на второ четене. 

Изменението на Наредбата на второ четене беше подложено на 

прегласуване: 

Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: Въздържал се, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Жельо Желев: 

За, Иван Ангелов: За, Йорданка Стефанова: За, Любен Велчев: За, Мавроди 

Калейнски: Против, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил 

Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: Въздържал 

се, Николен Стойнов: За, Станислав Рашков: За, Цветанка Недева: За. 

Със 17 „за”, 1 „против”, 2 „въздържал се” изменението на Наредбата на 

второ четене не беше прието. 

 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предложения за съдебни заседатели за 

Окръжен съд – Велико Търново, Вх. № 3158/21.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предложения за съдебни заседатели 

за Окръжен съд – Велико Търново, Вх. № 3158 от 21.08.2019 година. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Аз бих искал да благодаря на комисията, която подготви тази процедура 

за съдебните заседатели. Много професионално беше направено всичко! 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Искам да кажа, че за първи път правим 

такава хубава процедура. Опитът ми от минало време, където всяка партия имаше 

партийни назначения се оказа в годините, че не работи.  

Аз лично имам честта да познавам две трети от предложените хора за 

съдебни заседатели. Смятам, че това са честни и достойни хора и благодаря, че 

искат да участват в по-доброто управление и по-честното управление на съдебната 

система и контрола. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване това 

предложение. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Ирена 
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Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Мавроди 

Калейнски: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, 

Николай Илчев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: 

Въздържал се, Стоян Витанов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1576 

 

 

На основание чл. 68а, ал. 4 от Закона за съдебната власт, Великотърновски 

общински съвет предлага на Апелативен съд – Велико Търново следните кандидати за 

съдебни заседатели за Окръжен съд – Велико Търново: 

1. Албена  Георгиева   

2. Валентин  Христов    

3. Георги  Байчев    

4. Георги  Стефанов    

5. Дияна  Габровска    

6. Емил  Томов     

7. Иван  Драгостинов    

8. Людмил  Атев    

9. Нели  Минева    

10. Полина  Кенарова    

11. Соня  Събева    

12. Стефан  Желев    

13. Стефка Калчева    

14. Таня Попова     

15.  Христина  Цанкова    

 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Издаване на Акт за възлагане от Кмета на 

Община Велико Търново за изпълнението на обществената услуга от общ 

икономически интерес – Патронажна грижа, която ще се предоставя в рамките 

на проект, Вх. № 3116/09.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Издаване на акт за възлагане от 

кмета на Община Велико Търново за изпълнението на обществената услуга от общ 

икономически интерес – Патронажна грижа, която ще се предоставя в рамките на 

проект, Вх. № 3116 от 09.08.2019 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението по точка 9. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
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Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 

Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 

За, Любен Велчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав 

Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, 

Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: 

За, Стоян Витанов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1577 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, чл. 17, ал. 1, т. 7 във връзка с чл. 21, ал. 2 от 

ЗМСМА и във връзка с Решение на Комисията от 20 декември 2011 година относно 

прилагането на член 106, параграф 2 от Договора за функционирането на Европейския 

съюз за държавната помощ под формата на компенсация за обществена услуга, 

предоставена на определени предприятия, натоварени с извършването на услуги от общ 

икономически интерес (нотифицирано под номер С (2011) 9380) (текст от значение за 

ЕИП) и Указанията за осигуряване на съответствие на проектите за патронажна грижа 

за възрастни хора и лица с увреждания по ОП РЧР с приложимия режим по държавна 

помощ и за съдържание на актовете за възлагане на услуги от общ икономически 

интерес, Великотърновски общински съвет:  

1. Дава съгласие, Кмета на Община Велико Търново да възложи  

изпълнението на Патронажната грижа, като услуга от общ икономически интерес 

(УОИИ), в рамките на проект № BG05M9OP001-2.040-0085-C01 „Патронажна грижа за 

възрастни хора и лица с увреждания в Община Велико Търново“ по процедура 

BG05M9OP001-2.0.40 „Патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания – 

Компонент 2“, на Дирекция „Социални дейности и здравеопазване“ към Община 

Велико Търново. 

1.1. Предоставянето на интегрирани здравно-социални услуги на крайните 

бенефициенти – потребители по проекта, ще се осъществява чрез разкрития Център за 

почасово предоставяне на мобилни интегрирани здравно-социални услуги в общността 

или в домашна среда (Център за патронажна грижа). 

1.2. Комплексното финансово и счетоводно обслужване на проекта, ще се 

осъществява чрез Център за социални услуги – второстепенен разпоредител с 

бюджетни кредити към Община Велико Търново. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички 

необходими правни и фактически действия по т. 1 от настоящото Решение, издавайки 

Акт за възлагане на Патронажната грижа, като  услуга от общ икономически интерес 

(УОИИ), в рамките на проект № BG05M9OP001-2.040-0085-C01 „Патронажна грижа за 

възрастни хора и лица с увреждания в Община Велико Търново“ по процедура 

BG05M9OP001-2.0.40 „Патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания – 

Компонент 2“ на Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020, 

като актът следва да съдържа необходимите реквизити, съгласно чл. 4 от Решение на 

Комисията от 20 декември 2011 година относно прилагането на член 106, параграф 2 от 

Договора за функционирането на Европейския съюз за държавната помощ под формата 

на компенсация за обществена услуга, предоставена на определени предприятия, 

натоварени с извършването на услуги от общ икономически интерес (нотифицирано 
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под номер С (2011) 9380) (текст от значение за ЕИП)) и тези, обективирани в 

Указанията за осигуряване на съответствие на проектите за патронажна грижа за 

възрастни хора и лица с увреждания по ОП РЧР с приложимия режим по държавна 

помощ и за съдържание на актовете за възлагане на услуги от общ икономически 

интерес. 

3. С акта за възлагане, да бъде определено административно структурно 

звено / служител/и на Община Велико Търново, което ще упражнява контрола по 

предоставяне на услугата. 

 

 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Съгласие за кандидатстване на Община 

Велико Търново с проект „Разкриване на Дневен център за подкрепа на лица с 

увреждания и техните семейства, вкл. с тежки множествени увреждания“, Вх. 

№ 3132/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласие за кандидатстване на 

Община Велико Търново с проект „Разкриване на Дневен център за подкрепа на 

лица с увреждания и техните семейства, включително с тежки множествени 

увреждания“, Вх. № 3132 от 16.08.2019 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД, ПК по ОС приемат 

предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 

Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 

Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Любен Велчев: За, 

Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил 

Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен 

Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: За, Стоян Витанов: За, 

Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1578 

 

 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА и Условия за кандидатстване по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG051PO001-

2.061 „Подкрепа за лицата с увреждания – Компонент 2” по Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020, Великотърновски общински съвет:  

1. Дава съгласие Община Велико Търново да кандидатства с проект 

„Разкриване на Дневен център за подкрепа на лица с увреждания и техните семейства, 

вкл. с тежки множествени увреждания“ по ОП „Развитие на човешките ресурси“ 2014-
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2020, приоритетна ос № 2 „Намаляване на бедността и насърчаване на социалното 

включване”, инвестиционен приоритет № 2: „Активно приобщаване, включително 

насърчаване на равните възможности и активното участие и по-добрата пригодност за 

заетост”, процедура BG051PO001-2.061 „Подкрепа за лицата с увреждания – 

Компонент 2”. 

2. За целите на Проект „Разкриване на Дневен център за подкрепа на лица с 

увреждания и техните семейства, вкл. с тежки множествени увреждания“ по ОП 

„Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020, Община Велико Търново предоставя 

първи и част от втори етаж на сграда публична общинска собственост, находяща се в 

гр. Велико Търново, ул. „Цветарска“ № 14, АОС № 6866/ 14.08.2019 год. за срок от 6 

месеца след приключване на проектните дейности. 

3. Община Велико Търново поема ангажимент за създаване и 

функциониране на Дневен център за подкрепа на лица с увреждания и техните 

семейства, вкл. с тежки множествени увреждания и поддържане на услугите за срок не 

по-малко от 6 месеца без прекъсване, след приключване на проекта.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Съгласие за кандидатстване на 

Община Велико Търново с проект „Разкриване на Център за социална 

рехабилитация и интеграция за лица с психични разтройства и за лица с 

интелектуални затруднения“, Вх. № 3133/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласие за кандидатстване на 

Община Велико Търново с проект „Разкриване на Център за социална 

рехабилитация и интеграция за лица с психични разтройства и за лица с 

интелектуални затруднения“, Вх. № 3133 от 16.08.2019 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД, ПК по ОС приемат 

предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Даниела Андреева-

Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена 

Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Любен Велчев: За, 

Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав Маринов: За, Михаил 

Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен 

Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: За, Стоян Витанов: За, 

Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

 



Протокол № 61  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.08.2019 г. 

 

35 
 

РЕШЕНИЕ № 1579 

 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА и Условия за кандидатстване по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG05M9OP001-2.062 „Социално включване на лицата с психични разстройства и с 

интелектуални затруднения” по Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 

2014-2020, Великотърновски общински съвет:   

1. Дава съгласие Община Велико Търново да кандидатства с проект 

„Разкриване на Център за социална рехабилитация и интеграция за лица с психични 

разстройства и за лица с интелектуални затруднения“ по ОП „Развитие на човешките 

ресурси“ 2014-2020, приоритетна ос № 2 „Намаляване на бедността и насърчаване на 

социалното включване”, инвестиционен приоритет № 3: „Подобряване на достъпа до 

услуги, които са на достъпна цена, устойчиви и високо качествени, включително 

здравни и социални услуги от общ интерес”, процедура BG05M9OP001-2.062 

„Социално включване на лицата с психични разстройства и с интелектуални 

затруднения”. 

2. За целите на Проект „Разкриване на Център за социална рехабилитация и 

интеграция за лица с психични разстройства и за лица с интелектуални затруднения“ по 

ОП „Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020, Община Велико Търново предоставя 

сгради публична общинска собственост, АОС 6511/03.05.2018 год., а именно: сграда с 

идентификатор 78428.75.21.3 по Кадастрална карта и кадастрални регистри на село 

Церова кория, на един етаж, с площ 225 кв.м.  и сграда с идентификатор 78428.75.21., 

по Кадастрална карта и кадастрални регистри на село Церова кория, на един етаж, с 

площ 88 кв.м., за срок от 6 месеца след приключване на проектните дейности. 

3. Дава съгласие Община Велико Търново да сключи Споразумение за 

партньорство с Държавна психиатрична болница село Церова кория, общ. Велико 

Търново, задължителен партньор по настоящата процедура. 

4. Община Велико Търново поема ангажимент за минимум шест месечна 

устойчивост на изпълнените дейности след края на проекта. 

Община Велико Търново поема ангажимент за създаване и 

функциониране на Център за социална рехабилитация и интеграция за лица с 

психични разстройства и за лица с интелектуални затруднения и поддържане на 

услугата за срок не по-малко от 6 месеца без прекъсване, след приключване на 

проекта.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

 

 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Съгласие за кандидатстване на 

Община Велико Търново с проект „Кризисен център за лица „ТЪРНОВГРАД“, 

Вх. № 3134/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Съгласие за кандидатстване на 

Община Велико Търново с проект „Кризисен център за лица „ТЪРНОВГРАД“, Вх. 

№ 3134 от 16.08.2019 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Няма изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 
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Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 

Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 

За, Любен Велчев: За, Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Мирослав 

Маринов: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, 

Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: 

За, Стоян Витанов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1580 

 

 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА и Условия за кандидатстване по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG05M9OP001-2.029 „Интегрирани действия за устойчиво градско развитие“ по 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020, Великотърновски 

общински съвет:  

1. Дава съгласие Община Велико Търново да кандидатства с проект 

„Кризисен център за лица „ТЪРНОВГРАД“ по ОП „Развитие на човешките ресурси“ 

2014-2020, приоритетна ос № 2 „Намаляване на бедността и насърчаване на 

социалното включване”, инвестиционен приоритет № 3: „Подобряване на достъпа до 

услуги, които са на достъпна цена, устойчиви и висококачествени, включително 

здравни и социални услуги от общ интерес”, процедура BG05M9OP001-2.029 

„Интегрирани действия за устойчиво градско развитие“. 

 

 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за дейността на 

търговските дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 

2019 г., Вх. № 3113/08.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за дейността на 

търговските дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 2019 

г., Вх. № 3113 от 08.08.2019 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД, ПК по УТТП, ПК по СТДМ 

приемат информацията.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Най-напред искам още веднъж да 

благодаря на всички управители за добрите резултати, особено на управителите на 

медицинските дружества, които въпреки всичко продължават да се грижат особено 

добре за здравето на хората в община в. Търново.  

По отчета имам само един простичък въпрос, който не можах да си 

обясня, все пак мисля, че някой тук ще ми отговори! Едно от дружествата с 

общинско участие, а именно - „Паркинги и гаражи”, е единственото дружество, 
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което освен по Кодекса на труда има регламентирано работно време, което ние сме 

приели с нашата наредба. В отчета не можах да разбера две неща. Едното е: 

„положен извънреден труд в размер на 18 853 лв.”. В какво се състои този 

извънреден труд, след като имаме точно нормиран работен ден и всичко е 

регламентирано с общинската наредба? 

Второто е: „неизползван отпуск в размер на 7240”. Всеки добър 

мениджър знае, че не трябва да има неизползвани отпуски. Това е регламентирано 

също с Кодекса на труда.  

Това не можах да си обясня, иначе подкрепям самия отчет, но все пак да 

получа отговори на тези два въпроса. 

Г-н ИВАН ЛАМБОВ – управител на „ОДПГ” ЕООД: Искам да Ви 

запозная, че „Паркинги и гаражи” работи по Кодекса на труда. Недейте да забравяте, 

че имаме екипи, които работят на графици и там се формира работно време по на 12 

часа. Във всяко тримесечие се натрупва извънреден труд, който трябва да се 

сформира с това от графика колко извънредни часове са се получили.  

На второ място: както знаете, в договора между общината и „Паркинги и 

гаражи” ние извършваме направата на вертикална и хоризонтална маркировка. Там 

също при неотложни действия има група, която реагира по неизправности, по 

аварии и по обезопасяване на обекти по пътната инфраструктура. Там също в 

графика на служителите се натрупва извънреден труд, когато те при необходимост 

реагират на такива аварии, които се получават в пътната инфраструктура на община 

В. Търново. Пак казвам - община В. Търново - а това е един голям обем.   

Неизползваните отпуски – бих казал, че това се случва навсякъде, не само 

при нас. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Благодаря! Добих пълна предства за 

това, което се случва, така че нямам повече въпроси.  

Подкрепям предложението. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване това 

предложение. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници.  

Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1581 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА Великотърновски общинският 

съвет приема за сведение информация за резултатите от дейността на търговските 

дружества през първото шестмесечие на 2019 г. в които Община Велико Търново е 

едноличен собственик на капитала. 
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ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес план на 

„КОЦ – Велико Търново“ ЕООД за периода 2019 – 2022 г., Вх. № 

3122/14.08.2019г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес план на 

„Комплексен онкологичен център – Велико Търново“ ЕООД за периода 2019 – 2022 

г., Вх. № 3122 от 14.08.2019 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат Бизнес плана. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от 

ЗМСМА, Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес план за периода 2019 

– 2022 г. на  „Комплексен онкологичен център - Велико Търново“ ЕООД.  

Гласуваме. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1582 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес план на "КОЦ - Велико Търново" ЕООД за периода 2019 - 2022г. 

 

В 11.00 часа беше обявена 10-минутна почивка. 

 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализация на план – сметката за 

приходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново през 

2019 г., Вх. № 3155/21.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Актуализация на план – сметката за 

приходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2019 г., 

Вх. № 3155 от 21.08.2019 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението по точка 15. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Венцислав Спирдонов: За, Георги Марков: За, 

Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян 

Хаджийски: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Мавроди 

Калейнски: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, 

Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: 

За, Стефан Михайлов: За, Стоян Витанов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: 

За. 
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Предложението беше прието с 21 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1583 

 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.6, ал.2 от ЗПСК, чл.5, т.2 и 

чл.10, т.4 от Правилника за дейността на Общинската агенция за приватизация, 

Великотърновски общински съвет: 

1. Приема промените в план – сметката за приходите и разходите по 

приватизационните фондове на Община Велико Търново за 2019 година - Приложение 

№ 1 . 

 

 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 

състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 

общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Никюп, Вх. № 

3156/21.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното 

състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 

общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Никюп, Вх. № 3156 от 

21.08.2019 г.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Гласуваме това предложение. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: 

За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Ирена 

Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Мавроди 

Калейнски: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, 

Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, 

Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Стоян Витанов: За, Христо Бижев: За, 

Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1584 

 

 

На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от ЗПСК, 

чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, чл.45, ал.3 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за търговете и 

конкурсите и свое решение № 1552/25.07.2019 г. (ДВ, бр. 61/2019 г.), Великотърновски 

общински съвет: 
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1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 22 600 лева, 

за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, 

представляващ: „Обособена част от двуетажна сграда, построена в УПИ I, кв.46 по 

ПУП на с. Никюп, представляваща магазин и прилежащ към него складов сутерен, 

заедно със съответстващите на този имот идеални части от общите части на сградата, 

както и съответстващите на застроената площ идеални части от право на строеж върху 

УПИ І, кв. 46 по ПУП на с. Никюп“ - собственост на Община Велико Търново. 

 2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 

явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 1 100 лева. 

 3.Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден след 

датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 21-вият 

ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; 

начало на търга- 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 

Търново . 

 4.Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 

цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). 

Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 

7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД - 

клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 

след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 

Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 

търга. 

 5.За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 6 

780 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 

ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 

16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба да 

се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 

Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 

договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 

BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 

Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 

вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 

срок за издължаване на остатъка от продажната цена - до 12 месеца, считано от датата 

на сключване на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от 

шест месеца, считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 

7.Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 

предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 

изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 

Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 

случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 

предхождащ датата на търга. 

9.Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 

установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10.При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата 

на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с 

неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11.В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 

проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената дата за съответния 
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повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така 

определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 

работен ден. 
 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Спиране извършването на 

действия в изпълнение на Решение № 903/21.12.2017 г. на Великотърновски 

общински съвет, Вх. № 3157/21.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Спиране извършването на действия в 

изпълнение на Решение № 903 от 21.12.2017 г. на Великотърновския общински 

съвет, Вх. № 3157 от 21.08.2019 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: 

За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Ирена 

Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Любен Велчев: За, 

Мавроди Калейнски: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: 

За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: 

За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1585 

 

 

На основание чл. 40, ал. 2, т. 9 от Правилника за организацията и дейността 

на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му 

с общинската администрация и чл. 9 от Правилника за дейността на ОбАП, 

Великотърновски общински съвет: 

 

1. Спира извършването на действия в изпълнение на Решение на 

Великотърновски общински съвет № 903/21.12.2017 г., с което са приети анализ на 

правното състояние, начална цена и е определен метод на приватизация по отношение 

на общински нежилищен имот, представляващ: „Незастроен поземлен имот с 

идентификатор 10447.512.110 по КККР на гр. В. Търново, целият с площ от 5 342 кв.м., 

за който имот е отреден УПИ VІІІ - „за производствени и складови дейности” от 

стр.кв.170 по ПУП - ПР на гр. В. Търново, Гаров район“ - собственост на Община 

Велико Търново, до приемане на решение на Великотърновски общински съвет за 

изменение и допълнение на Общия градоустройствен план на гр. Велико Търново в 

частта за територията, в която е разположен имот с идентификатор 10447.512.110 по 

КККР на гр. В. Търново. 
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ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изграждане на система за 

разделно събиране на ненужни облекла от домакинствата на територията на 

община Велико Търново, Вх. № 3123/15.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изграждане на система за разделно 

събиране на ненужни облекла от домакинствата на територията на община Велико 

Търново, Вх. № 3123 от 15.08.2019 г. 

ПК по ЗГООС, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Забелязвам, че кметът го няма. Има два 

варианта – или се е уплашил, или има някакъв неотложен ангажимент. Надявам се 

да е второто, макар че има основание да е за първото. Когато помолих председателя 

да отложим точката, без да коментираме, аз имах предвид това, че е допуснат груб 

юридически фал с това предложение. Неслучайно казах, че нямам обяснение защо се 

е подписал само кметът, защо не се е подписал юристът, защо не се е подписал този, 

който го е изготвил? И аз останах с впечатление, че този, който го е изготвил, е 

седнал, написал си е това предложение и е го е внесъл.  

Между другото, искам дебело да подчертая, че ние като група на БСП не 

сме срещу това разделно събиране на дрипшоп, обувки и т.н. като отпадъци ,но това, 

което е направено, за да не кажа по-тежка дума, е нескопосано. И точната дума е 

незаконосъобразно. Цитирам: „На основание чл. 20 от Закона за управление на 

отпадъците Великотърновският общински съвет приема решение за сключване на 

договор с фирма „Евротекс”... регистрирана по чл. 35, ал. 3 от Закона за управление 

на отпадъците. Преди това в преамбюда се казва: „Съгласно чл. 20, ал. 1 от Закона за 

управление на отпадъците кметът на Общината отговаря за разделното събиране на 

битови отпадъци, като сключва договори при условия и ред, определени с решение 

на Общинския съвет”. Да виждате някъде условия, да виждате някъде ред? Виждате 

една фирма. Тук пише, че не са необходими допълнителни финансови средства, т.е. 

да даваме. А някой взема ли, след като вкарва такова незаконосъобразно решение!  

И почвам по Закон. Цитирах ви чл. 20, ал. 1. Там ясно е казано: 

„Общинският съвет взема решение за условията и реда, по които да бъде сключен 

договор”. Какви са условията? Минималните са четири – по чл. 20. Ще ви ги изброя: 

„Изисквания към системата за разделно събиране на отпадъци от домакинства, в т.ч. 

обслужвано население, вид, брой, разположение на съдовете и площадките за 

разделно събиране на отпадъците, честотта на обслужване; количествени цели за 

разделно събиране, рециклиране и оползотворяване на отпадъците в домакинствата 

и подобни отпадъци, както и условията и реда за тяхното отчитане и изпълнение. 

задълженията за контрол по спазване на изискванията за разделно събиране на 

територията на съответната община; задължение за предоставяне на информация и 

т.н. Това са четирите минимални изисквания, ние можем да изискаме още 44. Но не 

ни се дава тази възможност. Направо ни се сервира: „Сключете договор, дайте да 

дадем съгласие да се сключи договор!”. Даже не пише кой го подписва. Може да е 

председателят, знам ли. Това е абсурд.  

Аз, уважаеми колеги, толково време се търкалям в тази зала и в други 

зали, такова чудо не съм виждал - да предложиш на Общинския съвет да сключи 
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договор, да даде съгласие (така е написано, витиевато, че не се  разбира). Искат да 

вземем решение да се сключи договор, при условие че единственото нещо, което 

Общинският съвет може да направи, е да одобри, да гласува условията и реда – 

може да е търг, може да е конкурс, може да е подарък, може да е знам какво още. 

Безобразие! Затова Ви призовавам и моля да го подложите на гласуване, г-н 

Председател: да се отложи точката (Това, което предложих в началото, но Вие не ми 

дадохте думата; може би за да дадете възможност кметът да се скрие за да не слуша 

това. Неговите деликатни уши вероятно биха се изчервили). Да отложим точката, да 

си оправят нещата хората, които са го писали – в случая г-н Панов; да се консултира 

с еколога си, с юристи, с когото иска; може да се консултира и с мен, може да се 

консултира и с нашите юристи – г-н Тюфекчиев, г-жа Стасинопулу, те видяха тези 

неща, а тук юристите, които трябваше да ги видят, не го направиха.  

Така че, моля да подложите на гласуване! Това е мекият вариант точката 

да се поправи и да се внесе на следващото заседание на Общинския съвет с всичко 

това, което аз преди малко споменах и което го изисква законът, не че аз го 

споменавам.  

Между другото, няма да закъснеем, тъй като предложението на тази 

фирма е дадено през месец декември. Досега е изтекла, дето се казва, една 

бременност – девет месеца. Ще изчакат още 20 дена да се оправят нещата, да си 

оправят бакиите тези, които са ги натворили, в частност – кметът, и да се внесе за 

обсъждане и гласуване на следващото заседание на Общинския съвет или на по-

следващото, в другия мандат; няма значение – девет месеца, още два месеца не е 

страшно.  

Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА: Бих искала да внеса няколко 

уточнения във връзка с направеното предложение. Съжалявам, че на самите 

комисии нямаше конкретика, освен че г-н Витанов каза: „На мен не ми харесва това 

предложение”. Не каза какво точно не му харесва и не каза кое точно не му е 

изяснено.  

Виждам, че всички се интересуват съгласувано ли е с юрист, съгласувано 

ли е с други лица. Съгласувано е, г-н Витанов, от мен е съгласувано. Доколкото се 

касае до предложението към Общинския съвет; дали става въпрос за писмо или за 

друга кореспонденция, когато Общината изпраща писмо, предложение, какъвто и да 

е друг акт, с който кореспондира с физически, юридически лица, министерства, 

общински съвет и т.н. няма законово задължение всички, които са подписали акта, 

да стоят на официалния документ, който ще се изпрати до съответния друг 

административен орган или физическо лице. Дори според моите разбирания не 

трябва. Всички работите някъде и общувате писмовно с други администрации. Кога 

когато Ви изпратят документи, те са подписани освен от ръководещия 

администрацията, от всички други лица, които са го изготвили. Това предложение е 

изготвено от експерти от „Околна среда”, подписано е от началник-отдел „Околна 

среда”, подписано е от директора на дирекция „СУТ”, подписано е от ресорния 

заместник-кмет. Като искате, ще ви бъде предоставено, за да видите, че кметът не е 

седнал сам да си го изготви, затова си има администрация, затова има експерти, 

които работят тези неща.  
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Фирмата, която Ви е предложена, за да се сключи договор с нея, е фирма, 

която от дълги години развива такава дейност, извършва такива системи за разделно 

събиране на отпадъци и по специално - свързани с облекло и текстил. Това, което 

можеше да Ви бъде предоставено, ако бяхте проявили инициативност в самите 

комисии, щеше да бъде проектът на самия договор, за да видите, че всички тези 

неща, които в момента ги казахте, че следва да бъдат включени, реално са включени 

в договора. Това е фирма, която е направила такива системи за разделно събиране на 

отпадъци и в община Стара Загора, и в Бургас, и в Аксаково, и в Белослав, и в Банкя, 

била е и партньор в Софийска община. Аз лично скоро ходих около София. Там съм 

видяла такива контейнери.  

В  самия договор е описана цялата система за разделно събиране на 

битови отпадъци от облекла и текстилни материали. Написано е какви са 

задълженията на Общината, как ние ще ги подпомагаме, как ще определим места за 

разполагане на необходимите елементи на тази система, как ще им предоставим 

данни. В зависимост от това дали населението ще поиска на други места да има 

локации, съответно броят на контейнерите, които те ще предоставят за разделното 

събиране на облекла и текстилни материали,  може да бъде увеличен. Фирмата, 

която ще извършва това, ще го направи безвъзмездно.  

Всички сте виждали как около контейнерите се изхвърлят точно такива 

материали. Това води до проблем после при тяхното извозване, сепариране в 

регионалната система за управление на отпадъците, която е направена в Шереметя. 

Общината в момента плаща тези отпадъци да бъдат сепарирани от останалите. Това 

нещо ще се промени, точно като се предоставят такива контейнери, които всяка 

седмица ще бъдат извозвани.  

Общината ще има това задължение, ако види, че наистина гражданите са 

откликнали на тази система за разделно събиране на отпадъци и имат желание за 

повече контейнери, те ще бъдат договорени. Съответно, може да се договори те да 

се извозват на един по-кратък период от време.  

Освен това, доколкото няма никъде изискване тази разделна система да 

бъде само от една фирма, мога да Ви кажа, че има и друга фирма, която заяви в 

момента желание също да бъде сключен договор с нея, също да направи нейна 

система за разделно събиране на отпадъци с допълнителни контейнери. Въпросът е, 

че нямаше практически време. Евентуално на другата сесия ще имате предложение и 

от другата фирма, която също има желание да направи такава система за разделно 

събиране за отпадъци от облекла и текстилни материали. Наистина възможно е и по 

всяка вероятност не сте запознати със съдържанието на договора. Договорът 

представлява проект на договор. Г-н Витанов, много добре знаете, че след като сме 

дали предложение за сключване на договор, няма как да сме сключили такъв. И 

освен това, в нашите наредби няма никъде регламентиран специален ред за точно 

такъв вид отпадък. Точно поради тази причина в момента е направено това 

предложение, за да се направи тази система, като тази фирма ще направи именно 

системата. Защото дори МОСВ в тяхното становище изразяват  мнение, че за 

разполагането на този вид контейнери действително е отговорен кметът.  
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По отношение на тези текстилни отпадъци като част от битовите не са 

въведени допълнителни изисквания и ред за тяхното управление и поради тази 

причина е направено това предложение по начина, по който е направено - чрез 

фирмата, която отговаря на законовите изисквания, която има съответния опит, вече 

го е реализирала в повече от пет общини, реализирала го е и в чужбина, и в 

Столична община, за да може гражданите на В. Търново да се възползват от тази 

възможност да не си изхвърлят старите дрехи и обувки в останалите контейнери. 

Както знаете, има много хора, които ги изваждат и е една много грозна гледка.  

Общината няма да плаща нищо по отношение на тази система за разделно 

събиране на отпадъци. Общината ще определи локациите, Общината ще има 

задължението да го разпространи сред населението чрез разяснителни кампании, 

чрез интернет страницата си, а те са длъжни всяка седмица да ги извозват и 

сепарират. Доколкото не е сключен такъв договор, локациите впоследствие 

допълнително ще се уточнят. И отново казвам - в зависимост от това гражданите 

доколко ще проявят инициатива и желание за тази система, те могат да бъдат 

допълнително разширени. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (лично обяснение): Отново подчертавам: ние 

тръгнахме с това, че ние подкрепяме такова разделно събиране на отпадъци поради 

посочените проблеми. Това първо.  

Второ. Да, аз казах на комисия и спомнете си г-жа Кънчева, какво каза: 

„Вие имате лично отношение към мен”. Аз какво да кажа повече? Това лично 

отношение ли е?  

Трето, каквото и да кажете, звезди от небето да сваляте, няма как да 

обосновете законосъобразността на това предложение.  

Вие предлагате да се сключи договор с фирма, която по чл. 35 има 

определени..., ама там са от втора точка до пета точка, от девета точка. Вие много 

добре го знаете, ако не го знаете, още по-лошо. В коя от тези точки попада тази 

фирма – първо.  

Второ, в закона ясно е казно какво правим ние. Ние приемаме реда и 

условията. Редът е публичен търг, концесия, не знам какви още работи законови. 

Това трябва да кажем ние, а не да определяме фирма. Още повече, Вие казахте, че 

има и друга фирма. Значи, идва едната фирма, идва другата, почват да си крадат 

парцалите и какво става?  

Общинският съвет трябва да знае, да каже реда и условията. Четири 

условия са дадени. Може да изискаме още две или три условия. Как така? 

Абсолютно незаконосъобразно е предложението за сключване на договор. 

Решението трябва да бъде за приемане условия и ред. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Михайлов, ако се изказвате по 

отлагането на точката, имате думата, ако не – първо трябва да гласуваме 

предложението за отлагане и ако не се приеме, тогава ще се изкажете. 

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Слушах внимателно г-н Витанов и мисля, 

че има логика в това, което казва. Ние трудно бихме могли направо оттук да изберем 

изпълнител по договор. Ето защо ви предлагам, ако, разбира се, г-н Кметът и 

администрацията се съгласят, да променим малко самото решение. То да бъде: „Да 
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се започне процедура по изграждане”. Тази процедура включва тези действия, които 

г-н Витанов...  

Да не го спираме сега, защото нито групата им е против разделното 

събиране, нито някой в залата е против. Затова за да не го спираме, да го започнем 

като процедура и на следващата сесия те ще си внесат съответно четири точки ли, 

ние може да добавим още две... Но ако сега го спрем, отиде, та се не видя.  

Предлагам ви да променим предложението и да бъде така: „Да приемем 

процедура по започване изграждане...”  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Михайлов, Вие се изказвате по 

същество, аз Ви питах дали се изказвате за отлагането. Първо трябва да подложа на 

гласуване процедурата по отлагане. 

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Ако подложите на гласуване отлагането и 

се отложи, аз тогава защо да правя това предложение? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Това е по Правилник. Аз затова 

питах дали сте по процедурата или по същество.  

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Все пак, колеги, имайте предвид при 

процедурата на отлагане моето предложение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване 

процедурното предложение за отлагане на гласуването. 

С 9 „за”, 10 „против”, 6 „въздържал се” предложението не се приема. 

Г-н НЕЙКО ГЕНЧЕВ: Не съм се готвил за точката, беше в нашата 

комисия, видях я и просто си казах: „Чудесно”. Не съм търсил юридически 

проблеми в нея, ето защо моето изказване ще бъде малко по-общо и принципно, но 

накрая ще стигнем и до същността на въпроса.  

Ако си спомняте, преди няколко месеца тогавашният вицепремиер 

Валери Симеонов започна една шумна акция срещу шума. Тогава в парламента 

имаше интересни разисквания по предвидените промени в законите и един депутат 

от БСП направи изказване в смисъл, че на един нормален човек му стигат осем часа 

да си почине и да се наспи, а през останалото време няма значение, че се вдига шум. 

Това го казвам не за да коментираме нивото на неговата компетентност и 

възпитание, а отношението към проблема, типичното. В онзи случай и тогавашния 

вицепремиер Валери Симеонов, и този депутат се опитаха да извлекат някакви 

незначителни политически дивиденти от един сериозен проблем. Законовите 

промени, които накрая се приеха, бяха вследствие на това, че здравето и качеството 

на живот на хората са основен приоритет на това правителство. А специално за 

шума – те са вследствие на Общоевропейската стратегия за борба с шума, която пък 

е следствие на това, че Световната здравна организация изнесе ужасяващи данни: 

всяка година се губят 3,5 млн години живот – това е очакваната продължителност на 

живота на здрави хора, заради заболявания, свързани с шума.  

Какво стана миналата година в София? Започнаха да се слагат 

контейнери, точно такива, каквито е предложено да се слагат и тук. Веднага 

започнаха и атаките, че това било безсмислен пиар на Йорданка Фандъкова и т.н.; по 

същия начин. Обаче какви са фактите? В същото време във Финландия започна 

работа миналата година един институт, финансиран от Европейската комисия и 
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Световната здравна организация, който се занимава с проблема, наречен „кръгова 

икономика на текстила”, защото текстилът, както и пластмасите не се вписват в 

екологичната рамка и защото се оказва, че като обем текстилните отпадъци не са 

особено много, обаче са изключително опасни. Пред тази опасност ФПЧ са като 

златен дъжд. А това са канцерогени, които се възпиемат директно от организма. Ето 

защо започва много сериозна борба с тях. И това са първите лястовички при нас.  

Ето защо като отдавам дължимото, това е работа на опозицията- да 

внимава, да търси грешките; това е работа  на всички нас, в Общинския съвет, 

защото при нас политиката е на второ място, на първо е здравето и живота на 

нашите съграждани. Но да не търсим по този начин някакви политически дивиденти 

от цялата работа.  

Напълно подкрепям предложението на колегата Михайлов, да го 

приемем, а след това, ако искате, може да направим каквито искате промени. Но 

дайте нещо конкретно! По същия начин както и за с. Ресен (виждам, че кметицата е 

тук) имаше унищожителна критика, снимки и т.н. Ами дайте предложение! Дайте 

Вашето виждане! Дайте да направим нещо заедно!  

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Като гледам, останахме само общински 

съветници. Дивиденти и т.н. - аз не знам пред кого си мислите, че приказваме за 

дивиденти, но това е друг въпрос.  

В края на мандата сме, дайте поне нещо значимо да оставим през тези два 

мандата! Нека да спрем от трибуната на Общинския съвет да обясняваме: „Това го 

правете в комисиите”! Извинявайте, как да го правим това в комисиите? Кметът 

досега, два мандата, един път не е дошъл в комисия. Задаваме въпроса, експертите 

стоят и мълчат, защото не знаят какво да правят, какво ще каже накрая кметът. На 

практика, откакто ГЕРБ дойдоха на власт, комисиите спряха да работят. Това е 

истината. Какво може да се свърши в комисия, без да се даде санкция от 

градоначалника? Градоначалникът за два мандата влязъл ли е на комисия на 

Общинския съвет? Не. Това няма никакво значение. Нямат никакво значение 

комисиите, вие ще гласувате каквото ви кажат и това е”.  

Сега - по същество. Някой да е казвал тук, че сме против разделното 

събиране? Да ни се изнасят лекции, няма смисъл. Никой не зададе въпроса. Стана 

ясно и жалко, че от ниво „експерт” до незнамси къде никой не е видял начина, по 

който трябва да се случат нещата. Не да ни се изнасят лекции. Идеята беше: 

„Погледнахте ли го, разбрахте ли го?”.  Ако утре дойде фирма, която ще каже: „Ние 

ще плащаме на общината за това, че събираме отпадъците”. Ако дойде фирма и 

каже: „Ние ще плащаме, какво правим тогава?”.  Ще дадем на  фирма, която не 

плаща и ще взема. А другата фирма, като иска да дава средства?  

Какъв беше проблемът да се приложи проектът за договор? Едва когато 

зададохме въпроса, „искайте”. Всичко ли трябва да искаме? Ние сме общински 

съветници. Разберете го най-накрая, че имаме мандат и трябва да свършим някаква 

работа, колкото и да не искате да ни представите тази информация, да ни пращате 

вече осем години в интернет и къде ли не. А другите къде ни пращаха – в Сибир.  

Затова беше логично и нормално предложението. След като е стояло една 

година на трупчета, отложете го, изпълнете го спрямо условията, които са 



Протокол № 61  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.08.2019 г. 

 

48 
 

необходими – Стоян три пъти го повтори, и да го подкрепим всички заедно накрая. 

Не виждам никакъв проблем, ако Вие виждате някакъв проблем, значи проблемът е 

при вас, не е при нас. Ние искаме да спазим закона. Това е положението. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Аз съм убеден, че няма юридически 

проблем в случая. Когато не се харчи обществен ресурс, може да се сключи договор 

без конкурс.  

За да не влизаме в такива разпри и повишаване на тон, аз бих ви 

предложил следния проект за решение:  

На основание чл. 20, ал. 2 от Закона за управление на отпадъците 

Великотърновският общински съвет възлага на кмета на Община В. Търново 

изграждане на система за разделно събиране на ненужни облекла от домакинствата 

на територията на община В. Търново чрез сключване на договор с организация, 

регистрирана по чл.  35 от Закона за управление на отпадъците.  

Все пак ние, като общински съветници, гледаме да има консенсус, не да 

се караме. Аз пак казвам: не смятам, че в предишното предложение има нарушение, 

но аз обичам винаги да поставям нещата в сравнение: все едно утре някоя 

организация да поиска да сложи къщички за птиченца и ние да им поискаме пари, 

защото са почнали да събират яйцата от къщичките за птиченца.  

Няма нарушение, но все пак, за да сме доволни всички, особено Вие – г-н 

Тюфекчиев, Ви предлагам този проект за решение. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Аз възразявам, г-н Спирдонов, г-н Тюфекчиев 

Ви го каза: А ако се яви една фирма утре, която казва: „Аз ще плащам”? Ние трябва 

да определим реда. Вие казвате: „като нямаме разход, няма нужда от обществена 

поръчка или друг ред”. А ако получаваме пари, ако аз кажа сега: „Ще плащам 5 лв. 

на контейнер на месец”, какво правите?   

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ще го внесем на Общински съвет. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Вие казвате: „чл. 20”, аз Ви казвам: „ал. 1”, 

където е условия и ред. Ние можем да приемем условия и ред. Тук какво ми 

цитирате? Чл. 20 – „с договорите се урежда разделно събиране”. Ние казваме какво 

решение може да вземе Общинския съвет и то е казано точно в чл. 20, ал. 1: „Кметът 

на общината организира изпълнението... като сключва договори при условия и ред, 

определени с решение на Общинския съвет”. Ние приемаме ли условия и ред, че 

най-накрая са написали и проектодоговор? Нищо не приемаме. Затова нашето 

предложение беше, да се върнем пак, г-н Спирдонов: отложете го, до 19 има време, 

подгответе си нещата, условията и реда. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не се прие отлагането. 

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Моето предложение се различава от 

предложението на председателя само в една част, която гласи:  „възлага на кмета 

чрез сключване на договор”. Аз мисля, че ние това не можем да си позволим - да му 

възложим да сключи този договор и затова предложих да започне процедура, той да 

предложи условията и тогава да се сключи договора, защото в момента ако 

направим така, че той да сключи договора, ние по същество не променяме нищо в 

точката. Той има право да сключи договор. Аз затова предложих да започне 

порцедура, не да отлагаме, защото ако отложим, ще отиде във времето. Те  ще ни го 
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внесат на следващата сесия - реда за сключване на договор, и вече оттогава нататък 

можем да вземем някакво решение за договор. На този етап ние на практика 

одобряваме договора. Само това е разликата с моето предложение. Не само 

финансовият ресурс е определящ. Защо те да не плащат наем? Много въпроси 

можем да зададем. Защото ще ползват общинска площ.  

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: От името на Група 10 минути почивка, за 

да се изчистят тези проблеми. 

 

В 11.56 беше обявена почивка. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Оттеглям предложението си и 

подкрепям предложението на г-н Михайлов. 

Текстът на проекта за решение на г-н Михайлов е следният:  

На основание чл. 20, ал. 1 и ал. 2 от Закона за управление на отпадъците 

Великотърновският общински съвет дава съгласие за започване на процедура за 

изграждане на система за разделно събиране на ненужни облекла от домакинствата 

на територията на община В. Търново. 

Подлагам на гласуване проекта за решение. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Стоянов: За, Валентин Точков: За, 

Валерия-Тереза Дончева: За, Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги 

Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Даниела 

Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, 

Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян 

Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко 

Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко 

Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Стоян Витанов: За, 

Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1586 

 

На основание чл. 20, ал.1 и ал.2 от Закона за управление на отпадъците, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие да започне процедура за изграждане на 

система за разделно събиране на ненужни облекла от домакинства на територията на 

община Велико Търново.  

 

 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предаване на новоизградени ВиК 

мрежи и съоръжения на територията на община Велико Търново за управление 

на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК 

„Йовковци“ ООД, Велико Търново за стопанисване, поддържане и 

експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. № 3096/26.07.2019 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предаване на новоизградени ВиК 

мрежи и съоръжения на територията на община Велико Търново за управление на 

Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК „Йовковци“ 

ООД, Велико Търново за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на 

ВиК оператора, Вх. № 3096 от 26.07.2019 г.  

ПК по УТТП, ПК по ОС,  ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 

Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян 

Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Йорданка Стефанова: За, 

Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мария Илчева: За, 

Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, 

Николен Стойнов: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Цветанка 

Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1587 

 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 198ж от Закона за водите и §9, ал. 10 от Преходните и 

заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на ЗВ(ДВ бр. 

103/2013г., изм. и доп. 58/2015год.), и във връзка с чл. 198б, т.  2 от Закона за водите, 

Великотърновски общински съвет предава на Асоциацията по В и К на обособената 

територия, обслужвана от В и К „Йовковци“ ООД, Велико Търново /АВиК/, за 

управление следния придобит актив:  

 

1/ “Уличен водопровод за „Авторемонтна работилница и пункт за 

технически прегледи“ в ПИ 10447.17.8 по Кадастралната карта и Кадастралния 

регистър на гр. Велико Търново“ с дължина 160м, диаметър РЕ-HD ф110мм и с 

балансова стойност  4 745 лв (четири хиляди седемстотин четиридесет и пет лв.) без 

начислен ДДС. 

 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 198о, ал. 1 и ал. 4 и във връзка с чл. 198п, ал. 1 и ал. 5, т. 4 

и т. 5, и ал. 6 от Закона за водите, и при условията на сключения между АВиК и В и К 

„Йовковци“ ООД, гр. В. Търново Договор, който е в сила от 01. 06. 2016 г., 

Великотърновски общински съвет предава за  стопанисване, поддържане и 

експлоатация на оператора В и К „Йовковци“ ООД актива по т. 1. 

 



Протокол № 61  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.08.2019 г. 

 

51 
 

3. Упълномощава кмета на Община Велико Търново да предприеме 

необходимите действия по изпълнението на т. 1 и т. 2 от настоящото решение като 

изпрати Уведомление до председателя на Асоциацията по В и К на обособената 

територия, обслужвана от В и К „Йовковци“ ООД, Велико Търново с приложени копия 

на необходимите документи.  

 

 

ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предаване на новоизградени ВиК 

мрежи и съоръжения на територията на община Велико Търново за управление 

на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК 

„Йовковци“ ООД, Велико Търново за стопанисване, поддържане и 

експлоатация на същите на ВиК оператора, Вх. № 3097/26.07.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предаване на новоизградени ВиК 

мрежи и съоръжения на територията на община Велико Търново за управление на 

Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК „Йовковци“ 

ООД, Велико Търново за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на 

ВиК оператора, Вх. № 3097 от 26.07.2019 г.  

ПК по УТТП, ПК по ОС, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 

Гергана Евтимова: За, Гюнай Далоолу: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян 

Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, 

Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: 

За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: 

За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Станислав Рашков: За, Стефан 

Михайлов: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1588 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 198ж и във връзка с чл.198б, т.2 от Закона за водите, 

Великотърновски общински съвет предава на Асоциацията по В и К на обособената 

територия, обслужвана от В и К „Йовковци“ ООД, Велико Търново /АВиК/, за 

управление следния придобит актив:  

 

1/ Водопроводно отклонение от шахта автоматичен въздушник до водомерна 

шахта, водопроводен клон(Главен клон I) от ОТ 1020 до ОТ 1010, водопроводен 

клон(кл.3) от ОТ1039 до ОТ 1036, местност „Трошана“, гр. Велико Търново,  с обща 

дължина 780м и диаметри РЕ-HD ф200,160 и 110мм; 
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2/ Външно  трасе от заустването в колектор "Дълга лъка" през РШ 17 до РШ 

25=РШ 5 и Главен профил I от РШ 1 до РШ 25,  с обща дължина 1025м и диаметър 

гофр. PE-SN8 ф315мм; 

3/ Дъждовен канал(Главен профил I) от ОТ  1012 до бетоново заустване,  с 

обща дължина 762м и диаметър РР и РЕ ф 315; 400; 500; 630 и 800мм. 

 

Балансовата стойност  на актива е 368 905,00 лв (триста шейсет и осем хиляди 

деветстотин и пет лв.) без начислен ДДС. 

 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 4.4(б) от Договор изх.№АВК-ВТ-63/21.04.2016г. за 

стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК системите и съоръженията и 

предоставяне на ВиК услуги, сключен между Асоциацията по ВиК и „ВиК - Йовковци“ 

ООД, гр. В. Търново, чл. 198о, ал. 1 и ал. 4 и във връзка с чл. 198п, ал. 1 и ал. 5, т. 4 и т. 

5, и ал. 6 от Закона за водите, Великотърновски общински съвет предава за  

стопанисване, поддържане и експлоатация на оператора В и К „Йовковци“ ООД актива 

по т. 1. 

 

3. Упълномощава кмета на Община Велико Търново да предприеме 

необходимите действия по изпълнението на т. 1 и т. 2 от настоящото решение като 

изпрати Уведомление до председателя на Асоциацията по В и К на обособената 

територия, обслужвана от В и К „Йовковци“ ООД, Велико Търново с приложени копия 

на необходимите документи.  
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Дарение на автобус на „НВУ 

„Васил Левски“, Вх. № 3131/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Дарение на автобус на „НВУ „Васил 

Левски“, Вх. № 3131 от 16.08.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания.  

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 

Гергана Евтимова: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо 

Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, 

Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Михаил Харалампиев: 

За, Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Станислав Рашков: 

За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1589 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 34, ал.4 от Закона за общинската собственост и чл.12, ал.2, 

т.2 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие Община Велико Търново 

да дари Автобус „OTOYOL“ Е 27Л14 27+1 с Рег.№ ВТ 3775 ВМ на Национален военен 

университет „Васил Левски“. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички останали 

необходими правни и фактически действия за изпълнение на решението по т.1.  

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот 

по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Ресен, Вх. № 3147/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот по реда 

на чл. 35, ал. 3 от Закона за общинската собственост, с. Ресен, Вх. № 3147 от 

16.08.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Кметът на с. Ресен има становище. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме предложението по точка 22. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 

Гергана Евтимова: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо 

Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, 

Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Михаил Харалампиев: 

За, Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Станислав Рашков: 

За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1590 

 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 т.2 от ЗОС и чл. 5 

ал. 2 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма 

за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2019 г. недвижим имот 

частна общинска собственост: 

- застроен урегулиран поземлен имот II /две римско/, отреден „за 

обществено обслужване“, от строителен квартал 77 /седемдесет и седем/ по плана на с. 

Ресен, община Велико Търново, с площ от 6 240 кв.м. /шест хиляди двеста и 

четиридесет квадратни метра/, актуван с АЧОС № 4518/20.06.2008 г. 
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2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 3 от ЗОС и чл.59 ал. 1 от 

НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде сключен договор за 

продажба на недвижим имот частна общинска собственост, както следва: 

- застроен урегулиран поземлен имот II /две римско/, отреден „за 

обществено обслужване“, от строителен квартал 77 /седемдесет и седем/ по плана на с. 

Ресен, община Велико Търново, с площ от 6 240 кв.м. /шест хиляди двеста и 

четиридесет квадратни метра/, актуван с АЧОС № 4518/20.06.2008 г. 

с „ЛИПОВИ“ ООД, ЕИК …………., със седалище и адрес на управление гр. 

…………………….. с управител Стефан …… Липов, собственик на законно построена 

върху земята сграда, а именно двуетажна масивна сграда – бригадирски лагер със ЗП от 

630 кв.м., заедно с всички подобрения и трайни насаждения в имота, заедно със 

съответното на застроената площ на имота безсрочно право на строеж върху УПИ II 

/урегулиран поземлен имот две римско/ от строителен квартал 77 /седемдесет и седем/ 

по подробния устройствен план на с. Ресен. 

3. Определя цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител на 

имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 44 800 лв. /четиридесет и четири хиляди и 

осемстотин лева/ без начислен ДДС. Всички необходимо присъщи разходи по сделката: 

такса по чл.56а от НОАМТЦУ, местен данък, стойност на експертната оценка, такса 

вписване и др., са за сметка на „ЛИПОВИ“ ООД, ЕИК …………, със седалище и адрес 

на управление гр. ……………………………. с управител Стефан ………….. Липов. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение, 

съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 3140/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 3140 от 16.08.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Има становище на кмета на с. Шемшево. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване предложението.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 

Гергана Евтимова: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо 

Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, 

Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Михаил Харалампиев: 

За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, 

Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: 

За. 
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Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1591 

 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2019 г.  недвижим имот частна 

общинска собственост: 

 - Овощни насаждения /нетерасирани/, /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №83586.123.175 /осем три пет осем шест 

точка едно две три точка едно седем пет/, с площ 299 кв.м. /двеста деветдесет и девет 

квадратни метра/, шеста категория, местност „Челна лъка“ по плана на 

новообразуваните имоти на с. Шемшево; актуван с АЧОС №6852/25.07.2019 г. 

2.  На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл.56 ал.1 и чл.116 

ал.1 т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени 

публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 

собственост, както следва: 

- Овощни насаждения /нетерасирани/, /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №83586.123.175 /осем три пет осем шест 

точка едно две три точка едно седем пет/, с площ 299 кв.м. /двеста деветдесет и девет 

квадратни метра/, шеста категория, местност „Челна лъка“ по плана на 

новообразуваните имоти на с. Шемшево; актуван с АЧОС №6852/25.07.2019 г. 

3.  Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, 

изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 927,00 лв. 

/деветстотин двадесет и седем лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 

търгове с тайно наддаване за продажба на имота, съгласно разпоредбите на Закона за 

общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 3144/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Шемшево, Вх. № 3144 от 16.08.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Има становище на кмета на с. Шемшево.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Даниела 

Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, 

Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян 
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Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко 

Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Станислав 

Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1592 

 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2019 г.  недвижим имот частна 

общинска собственост: 

 - Изоставени територии за трайни насаждения, /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №83586.123.11 /осем три пет осем шест 

точка едно две три точка едно едно/, с площ 1 189 кв.м. /хиляда сто осемдесет и девет 

квадратни метра/, шеста категория, местност „Челна лъка“ по плана на 

новообразуваните имоти на с. Шемшево; актуван с АЧОС №6851/25.07.2019 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл.56 ал.1 и 

чл.116 ал.1 т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени 

публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 

собственост, както следва: 

- Изоставени територии за трайни насаждения, /Земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №83586.123.11 /осем три пет осем шест 

точка едно две три точка едно едно/, с площ 1 189 кв.м. /хиляда сто осемдесет и девет 

квадратни метра/, шеста категория, местност „Челна лъка“ по плана на 

новообразуваните имоти на с. Шемшево; актуван с АЧОС №6851/25.07.2019 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, 

изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 3 686,00 лв. /три 

хиляди шестстотин осемдесет и шест лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 

търгове с тайно наддаване за продажба на имота, съгласно разпоредбите на Закона за 

общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на недвижим имот, с. Ресен, Вх. № 3142/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Ресен, Вх. № 3142 от 16.08.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Има становигще на кмета на с. Ресен. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване предложението.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
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Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 

Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 

За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: 

За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, 

Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: 

За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1593 

 

 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2019 г.  недвижим имот частна 

общинска собственост: 

 - Застроен урегулиран поземлен имот XXIX /двадесет и девет/ от строителен квартал 29 

/двадесет и девет/ по плана на с. Ресен, с площ 205 кв.м. /двеста и пет квадратни метра/, отреден 

„за обществено обслужване“, заедно с построената в имота сграда със ЗП от 73 кв. м. 

/седемдесет и три квадратни метра/, на един етаж, полумасивна конструкция, състояща се от две 

помещения със самостоятелни входове от изток; актуван с АЧОС №3142/21.02.2006 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл.56 ал.1 и чл.116 ал.1 

т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени публични 

търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 

собственост, както следва: 

- Застроен урегулиран поземлен имот XXIX /двадесет и девет/ от строителен квартал 29 

/двадесет и девет/ по плана на с. Ресен, с площ 205 кв.м. /двеста и пет квадратни метра/, отреден 

„за обществено обслужване“, заедно с построената в имота сграда със ЗП от 73 кв. м. 

/седемдесет и три квадратни метра/, на един етаж, полумасивна конструкция, състояща се от две 

помещения със самостоятелни входове от изток; актуван с АЧОС №3142/21.02.2006 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от 

оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 3 600 лв. /три хиляди и 

шестстотин лева/. Сделката е частично облагаема с ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 

търгове с тайно наддаване за продажба на имота, съгласно разпоредбите на Закона за 

общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Сключване на договор за 

учредяване право на строеж, извършване на строителство и приемане на 

обезщетение, съгласно „Инвестиционен проект за преизграждане с цел 

реконструкция по автентични данни на сгради“, Вх. № 3146/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Сключване на договор за учредяване 

право на строеж, извършване на строителство и приемане на обезщетение, съгласно 
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„Инвестиционен проект за преизграждане с цел реконструкция по автентични данни 

на сгради“, Вх. № 3146 от 16.08.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Гласуваме предложението.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Валерия-Тереза Дончева: За, 

Венцислав Спирдонов: За, Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, 

Гергана Евтимова: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо 

Желев: За, Иван Ангелов: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, 

Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, 

Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, 

Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: 

За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1594 

 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл. 37 ал.4 т.4 от ЗОС, чл.72 и 

чл.68 ал.1 т.3 от НРПУРОИ, чл. 183 ал.3 от ЗУТ във връзка с чл.30 ал.1 от ЗС, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие Община Велико Търново да учреди на 

„БУЛ БЕК“ ООД, ЕИК …………………. и адрес на управление гр. 

……………………………., чрез Любомир Марков в качеството му на прокурист на 

дружеството, възмездно право на строеж за изграждане на обект съгласно 

„Инвестиционен проект за преизграждане с цел реконструкция по автентични данни на 

сгради“ в УПИ III от кв. 278 по плана на гр. Велико Търново, ул. „Г.С.Раковски“. 

Правото на строеж да бъде учредено върху 1/8 идеална част от поземлен имот с 

идентификатор №10447.508.470 по КККР на гр. Велико Търново /ПИ №470, 

представляващо част от съсобствен УПИ III от строителен квартал 278 по ПУП на гр. 

Велико Търново/, за която част е съставен акт за частна общинска собственост 

№4834/21.02.2019 г. Правото на строеж да бъде учредено срещу обезщетение в полза на 

Община Велико Търново – изграждане на нов самостоятелен обект – ателие за 

творческа дейност с площ в размер на 47,80 кв.м. и лице към улица „Г.С.Раковски“, с 

право на строеж върху поземлен имот с идентификатор №10447.508.469 по КККР на гр. 

Велико Търново, /ПИ №469, представляващо част от съсобствен УПИ III от строителен 

квартал 278 по ПУП на гр. Велико Търново/ и при степен на завършеност – акт 

обр.№16 от Наредба №3/31.07.2003 г. за съставяне на актове и протоколи по време на 

строителството. 

2. Утвърждава експертни оценки, изготвени от оценител на имоти 

„Инвестстрой-92“ ЕООД, както следва: 

-  Експертна оценка за определяне на пазарна стойност за учредяване право 

на строеж върху 1/8 идеална част от ПИ с идентификатор №10447.508.470 по КККР на 

гр. Велико Търново, в размер ва 22 700 лв. /двадесет и две хиляди и седемстотин лева/; 

- Експертна оценка за определяне на пазарна стойност на имот 

общинска собственост – самостоятелен обект – ателие с идентификатор 
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№10447.508.470.2.1 по КККР на гр. Велико Търново и застроена площ от 47,80 кв.м., в 

размер на 70 900 лв. /седемдесет хиляди и деветстотин лева/. 

3. Всички действия по изграждане на обект съгласно „Инвестиционен 

проект за преизграждане с цел реконструкция по автентични данни на сгради“ в УПИ 

III от кв. 278 по плана на гр. Велико Търново, ул. „Г.С.Раковски“ да бъдат извършени 

от „БУЛ БЕК“ ООД, ЕИК ……………….. и адрес на управление гр. 

……………………………, чрез Любомир Марков в качеството му на прокурист на 

дружеството, за негова сметка и на негова отговорност, при стриктно спазване на 

действащото законодателство. 

4. Стойността на обекта, представляващ обезщетение в полза на Община 

Велико Търново, не следва да бъде по-ниска от общата пазарна стойност по т.2 от 

настоящото решение, като „БУЛ БЕК“ ООД, ЕИК …………….. и адрес на управление 

гр. ……………………………….., чрез Любомир Марков в качеството му на прокурист 

на дружеството, следва да докаже равностойността на извършеното строителство чрез 

представяне на първична счетоводна документация. 

5. Новоизграденият обект, представляващ обезщетение в полза на Община 

Велико Търново, да бъде приет в степен на завършеност – акт обр.№16 от Наредба 

№3/31.07.2003 г. за съставяне на актове и протоколи по време на строителството, с 

доказана финансова стойност и след решение на Великотърновски общински съвет. 

6. Всички дейности по цялостното изграждане на обект „Инвестиционен 

проект за преизграждане с цел реконструкция по автентични данни на сгради“ в УПИ 

III от кв. 278 по плана на гр. Велико Търново, ул. „Г.С.Раковски“, да бъдат завършени в 

петгодишен срок, считано от датата на издаване на Протокол за строителна линия и 

ниво. При неспазване на указания срок „БУЛ БЕК“ ООД, ЕИК ……………… и адрес на 

управление гр. …………………………………………, чрез Любомир Марков в 

качеството му на прокурист на дружеството, заплаща на Община Велико Търново 

общата пазарна стойност по т.2 от настоящото решение. 

7. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички 

необходими действия по сключване на Договор за учредяване право на строеж, 

извършване на строителство и приемане на обезщетение с „БУЛ БЕК“ ООД, ЕИК 

…………….. и адрес на управление гр. ……………………………………, чрез Любомир 

Марков в качеството му на прокурист на дружеството, при спазване разпоредбите на 

настоящото решение. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на право на 

пристрояване, гр. В. Търново, Вх. № 3148/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на право на 

пристрояване, гр. В. Търново, Вх. № 3148 от 16.08.2019г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложението. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Веселин Узунов: За, Георги 

Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Даниела Андреева-Тодорова: 

За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: 

За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Любен 
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Велчев: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай 

Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: За, 

Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1595 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 т.2 от ЗОС и чл. 

5,ал.2 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма 

за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2019 г. недвижим имот 

частна общинска собственост: 

- обект „Разширение на съществуващ гараж №22 в УПИ VIII от кв.231 по плана 

на гр. Велико Търново“, със застроена площ за отстъпване право на строеж в размер на 

16,78 кв.м., върху поземлен имот с идентификатор №10447.502.258 по КККР на гр. 

Велико Търново, актуван с АЧОС № 6838/24.06.2019 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 38, ал. 2 от ЗОС във връзка с чл. 73, 

ал. 2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде учредено право на пристрояване за 

обект „Разширение на съществуващ гараж №22 в УПИ VIII от кв.231 по плана на гр. 

Велико Търново“, със застроена площ за отстъпване право на строеж в размер на 16,78 

кв.м., върху поземлен имот с идентификатор №10447.502.258 по КККР на гр. Велико 

Търново, актуван с АЧОС № 6838/24.06.2019 г.; в полза на Станко …………..Лазов с 

адрес гр. ……………………………. 

3. Определя цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител на 

имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 1 786,00 лв. /хиляда седемстотин осемдесет и 

шест лева/. Всички необходимо присъщи разходи по учредяването на право на 

пристрояване – местен данък, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, стойност на експертната 

оценка, такса вписване и др., са за сметка на Станко …………….Лазов с адрес гр. 

……………………….. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение, 

съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по 

реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Присово, Вх. № 3139/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на 

чл. 29, ал. 1 от Закона за опазване на земеделските земи, с. Присово, Вх. № 3139 от 

16.08.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Кметът на с. Присово има становище. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Гласуваме.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
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Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 

Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 

За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: 

За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, 

Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: 

За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1596 

 

 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 

Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 

предназначението на части от имоти публична общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот с идентификатор №58459.38.1 по КККР на с. Присово, 

местност „Вряврат“, община Велико Търново, НТП: за местен път; вид на територията - 

транспортна; площ на имота – 44 864,76 кв.м.; засегнати площи от сервитута – 587,60 

кв.м.;  

- поземлен имот с идентификатор №58459.46.40 по КККР на с. Присово, 

местност „Вряврат“, община Велико Търново, НТП: дере; вид на територията - 

земеделска; площ на имота – 43 752 кв.м.; засегнати площи от сервитута – 30,8 кв.м.;  

във връзка с проект за Подробен устройствен план – парцеларен план за 

електроснабдяване и водоснабдяване /ПУП за ПП/ за ПИ с идентификатор №58459.31.1 

по Кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Присово, местност „Вряврат“, 

община Велико Търново, приет с Решение №47 по протокол №7 от 24.07.2019 г. на 

Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико Търново. 

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила на 

решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, 

Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на 

ограничени вещни права на Ивайло ……………..Първанов с адрес 

………………………… и на Николай ………………..Николов с адрес …………….., 

върху имотите по т.1, след влизане в сила на ПУП. 

3. Ивайло ………… Първанов с адрес ……………………..и на Николай 

…………….Николов с адрес …………….., да извършат за своя сметка процедурите по 

ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка /трасе/ на обекта по т.1, а след влизането в сила на 

ПУП и учредяването на правата по т.2 – и по промяната на предназначението на земята. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 3143/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот 

публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 3143 от 16.08.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по СТДМ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 
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Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 

Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 

За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: 

За, Нейко Генчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: 

За, Станислав Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка 

Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1597 

 

І. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 от Закона за 

общинската собственост и чл. 5 ал. 2 от Наредбата за реда на придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет включва в 

Годишната програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 

2019 г. – място № 16 от Схема за разполагане на преместваеми обекти по чл.56 от ЗУТ 

за 2019 г., находящо  се в гр. Велико Търново, ул. “Тодор Балина“, попадащо в  УПИ 

VII от кв.19 по плана на града /АПОС №4613 от 24.02.2009 г./, представляващо  терен с 

обща площ  30,00 /тридесет/ кв.м, за поставяне на преместваем обект. 

II. На основание чл. 21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 2 и ал.7 от Закона за 

общинска собственост и чл.25 от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество,  Великотърновски общински съвет дава съгласие 

да бъде организиран и проведен публично оповестен конкурс за отдаване под наем на 

част от недвижим имот публична общинска собственост - място № 16 от Схема за 

разполагане на преместваеми обекти по чл.56 от ЗУТ за 2019 г., находящо  се в гр. 

Велико Търново, ул. “Тодор Балина“, попадащо в  УПИ VII от кв.19 по плана на града 

/АПОС №4613 от 24.02.2009 г./, представляващо  терен с обща площ  30,00 /тридесет/ 

кв.м, за поставяне на преместваем обект с предназначение: разкриване на търговски 

обект – фен-клуб за развитие на спорта и популяризиране на футбола и билетна каса за 

спортни мероприятия и фен артикули; при минимална конкурсна цена в размер на 

190,00 лв./сто и деветдесет лева/ на месец, за срок от 5 /пет/ години. 

        IІІ. Утвърждава следните конкурсни условия: 

         1. предложена конкурсна цена, не по-ниска от минималната месечна конкурсна 

цена; 

         2. кандидатите да нямат задължения към Община Велико Търново; 

         3. предлагане на инвестиционна програма за създаване на фен-клуб и билетна каса 

и осъществяване на дейности с цел популяризиране на футболния спорт. 

       IV. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 

публично оповестен конкурс за отдаване на имота под наем, при условия и ред 

съгласно изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество и при следните допълнителни условия: 

         1. При провеждането на конкурса да се представи проект на преместваемия обект, 

одобрен от Главен архитект на Община Велико Търново. 
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         2. Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на преместваемия обект, както 

и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на 

наемателя. 
 

ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 

публична общинска собственост, с. Леденик, Вх. № 3135/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 

публична общинска собственост, с. Леденик, Вх. № 3135 от 16.08.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по СТДМ приемат предложението. 

Има становище на кмета на с. Шемшево и на кмета на с. Леденик.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме предложението по точка 30. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Веселин Узунов: За, Георги 

Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо 

Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, 

Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мария Илчева: За, 

Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, 

Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: За, Стефан 

Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1598 

 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 108, ал. 3 и ал. 4 от Закона 

за физическото възпитание и спорта и чл. 29 от Наредбата за реда на придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет 

дава съгласие да бъде сключен договор за наем за срок от 1 /една/ година за част от 

имот публична общинска собственост, намиращ се в с. Леденик, кв. 67-А, УПИ III, 

Община Велико Търново, представляващ сграда и мотописта на стадион с. Леденик, с 

площ от 93,60 кв. м на сградата и 3010,00 кв.м на пистата (общо 3103,60 кв. м), със 

„Спортен мотоклуб- спидуей Велико Търново (Леденик)“ с. Шемшево, Община Велико 

Търново и при месечна наемна цена 52,40 /петдесет и два лв. и 40 ст./. 

 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички 

необходими действия по изпълнението на настоящото решение при спазване на 

действащата нормативна уредба. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот публична общинска собственост – язовир, с. Плаково, Вх. № 

3141/16.08.2019 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 

публична общинска собственост – язовир, с. Плаково, Вх. № 3141 от 16.08.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Има становище на кмета на с. Плаково. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, 

Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: 

За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: 

За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав 

Рашков: За, Стефан Михайлов: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1599 

 

I. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 от Закона за 

общинска собственост, Великотърновски общински съвет включва в Годишната 

програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2019 год., 

имот публична общинска собственост, намиращ се в с. Плаково, представляващ язовир 

с обща площ 157,749 дка. 

 

  ІI. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за 

общинска собственост, във връзка с § 12 от ПЗР на ЗИД на ЗВ (ДВ бр. 103/2013 год.), 

чл. 25 предложение второ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, предложение вх. № 1028-00-14#1/17.07.2019 год. 

на Кмета на с. Плаково и експертна оценка на “Инвестстрой 92” ЕООД, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 10 

(десет) години на имот публична общинска собственост, представляващ язовир, 

намиращ се в землището на с. Плаково, с обща площ 157,749 дка при минимална 

годишна конкурсна цена 4600,00 лв. без ДДС /5520,00 лв. с ДДС/. 

 

  ІІI. Утвърждава следните конкурсни условия: 

 1. В конкурса могат да участват лицата, отговарящи на изискванията за 

„оператор на язовирната стена” по смисъла на Закона за водите- физически лица 

хидроспециалисти или юридически лица, които разполагат със служител 

хидроспециалист за осъществяване на дейностите по стопанисване, поддръжка и 

експлоатация на язовирна стена и на съоръженията към нея. 

 Съгласно т. 19 от ДР на Наредбата за условията и реда за осъществяване на 

техническата и безопасна експлоатация на язовирните стени и на съоръженията към 

тях, както и контрол на техническото им състояние (обн. ДВ бр. 81 от 14 октомври 2016 

г.) „Хидроспециалист” е лице, което притежава образователно-квалификационна 

степен „магистър”, със специалност Хидротехническо строителство, 
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Хидромелиоративно строителство или друга еквивалентна специалност в областта на 

хидроинженерството, при придобиването на която в учебния план са изучавани 

предмети и са придобити умения, свързани с проектиране, изграждане и експлоатация 

на язовири и язовирни стени и на съоръженията към тях. 

2. Предложена цена, не по- ниска от минималната годишна конкурсна цена. 

 3. Кандидатите следва да представят намеренията си, включващи: 

 3.1. Размер на инвестиционните намерения. 

 3.2. Период за реализация на инвестиционните намерения. 

 3.3. Гаранции за обезпечаване реализацията на проекта. 

 3.4. Програма за разкриване /обезпечаване/ на работни места. 

 3.5. Предложения със социална значимост за региона. 

 4. Спечелилият участник се задължава да изпълни за своя сметка всички 

предписания, касаещи наетия имот, дадени от оторизираните институции. 

 5. Спечелилият участник се задължава да изготви за своя сметка изискуемата се 

от Закона за водите документация. 

 

  ІV. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и 

проведе публично оповестен конкурс за отдаване на имота под наем, при условия и ред, 

определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 

1561/25.07.2019 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 3145/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Решение № 1561 от 

25.07.2019 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 3145 от 16.08.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване предложението.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Георги Недев: За, Гергана 

Евтимова: За, Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: 

За, Иван Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина 

Широкова: За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мария Илчева: За, Михаил 

Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен 

Стойнов: За, Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: За, Христо Бижев: За, 

Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1600 

 

 1.На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 62, ал. 2 от Административнопроцесуалния кодекс, 
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Великотърновски общински изменя свое Решение №1561 по протокол  №60 от 

25.07.2019 г. както следва: 

 Било: „На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 14, ал. 1 и ал. 2 от Закона за общинската собственост, чл. 

24а, ал. 5 от Закон за собствеността и ползването на земеделските земи и чл. 116, ал. 1, 

т. 1 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество,  Великотърновски общински съвет дава съгласие да се организира и 

проведе публичен търг с явно наддаване – за отдаване под наем за срок от 5 (пет) 

стопански години считано от стопанска 2019-2020 г., на поземлени имоти в землището 

на с. Ресен, община Велико Търново, частна общинска собственост – земеделски земи, 

подробно описани по номер на поземлен имот, местност, площ, категория и начин на 

трайно ползване, в Приложение №1, което е неразделна част от настоящото решение, 

при начална тръжна цена 30 497,59 лв. (тридесет хиляди четиристотин деветдесет и 

седем лева и петдесет и девет стотинки) общо, за всички имоти с обща площ 622.991 

дка.“ 

 

 Става: „Великотърновски общински съвет дава съгласие да се организира и 

проведе публичен търг с явно наддаване – за отдаване под наем за срок от 5 (пет) 

стопански години считано от стопанска 2019-2020 г., на поземлени имоти в землището 

на с. Ресен, община Велико Търново, частна общинска собственост – земеделски земи, 

подробно описани по номер на поземлен имот, местност, площ, категория и начин на 

трайно ползване, в Приложение №1, което е неразделна част от настоящото решение, 

при начална тръжна цена 24 223,09 лв. (двадесет и четири хиляди двеста двадесет и 

три лева и девет стотинки) общо, за всички имоти с обща площ 526.588 дка.“ 

2. В Приложение №1 към Решение №1561 по протокол №60 от 25.07.2019 г. 

се заличaва позиция №46 за поземлен имот №161002, площ 136,403 дка. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на решения на 

Великотърновски общински съвет, Вх. № 3137/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на решения на 

Великотърновския общински съвет, Вх. № 3137 от 16.08.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване това предложение. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 

Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 

За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мария Илчева: За, Михаил Харалампиев: 

За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен Стойнов: За, 

Петко Тюфекчиев: За, Станислав Рашков: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: 

За. 
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Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1601 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.23 и т.24 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет отменя следните решения: 

1. Решение № 1105 по Протокол № 65 от проведено заседание на 24.04.2014г. 

на Великотърновски общински съвет на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/, чл.35, ал.1 от Закона за 

общинската собственост /ЗОС/, чл.39, ал.1, във връзка с чл.96, ал.1 от Наредбата за реда 

на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество /НРПУРОИ/, дава 

съгласие за обявяване на публичен търг с тайно наддаване за продажба на следния 

недвижим имот частна общинска собственост: 

Разсадник, представляващ имот №10447.26.159 по КККР на гр. Велико Търново, 

с площ от 19,695 дка, трета категория, местност „Сухи Чеир”, землище гр. Велико 

Търново, с начин на трайно ползване: Разсадник, актуван с АОС № 5184/16.03.2014 г.; 

заедно с построените в имота сгради, както следва: 

- сграда с идентификатор №10447.26.159.1, с площ от 113 кв.м., масивна на 

дървен гредоред, , построена 1950 г., с предназначение: Административна, делова 

сграда, състояща се от: І-ви етаж – четири стаи, коридор и стълбище; ІІ-ри етаж – 

четири стаи и коридор, мазе под една от стаите; 

- сграда с идентификатор №10447.26.159.2, с площ 300 кв.м., на един етаж, 

построена 1985 г., с предназначение: Селскостопанска сграда, състояща се от: масивен 

склад на дървен гредоред, котелно помещение и помещения гъбарници на бетонова 

основа с остъклена метална конструкция; 

- сграда с идентификатор №10447.26.159.3, с площ 553 кв.м., построена 1960 г., 

на един етаж, с предназначение: Селскостопанска сграда, състояща се от три броя 

котелни помещения, баня, съблекалня и три броя оранжерии; 

- сграда с идентификатор №10447.26.159.4, с площ от 167 кв.м., масивна на 

дървен гредоред, на един етаж, построена 1950 г., с предназначение: Селскостопанска 

сграда, състояща се от: два склада, гараж и навес; 

- сграда /конюшня/ с идентификатор №10447.26.159.5, с площ от 110 кв.м., 

полумасивна конструкция, на един етаж, с предназначение: Селскостопанска сграда; 

- сграда /навес с три оградни стени на дървена конструкция/ с идентификатор 

№10447.26.159.6, с площ от 95 кв.м., построена 1950 г., с предназначение: 

Селскостопанска сграда. 

2. Решение № 282 по Протокол № 12 от проведено заседание на 26.05.2016 г. 

на Великотърновски общински съвет на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/, чл.35, ал.1 от Закона за 

общинската собственост /ЗОС/, чл.39, ал.1, във връзка с чл.96, ал.1 от Наредбата за реда 

на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество /НРПУРОИ/, дава 

съгласие за обявяване на публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 

имот частна общинска собственост, представляващ незастроен урегулиран поземлен 

имот VІ /шест римско/ от строителен квартал 5 /пет/ по плана на с. Русаля, община 

Велико Търново, с площ от 1 330 кв.м. /хиляда триста и тридесет квадратни метра/, 

актуван с АЧОС № 4632/19.05.2009 г. 
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3. Решение № 359 по Протокол № 14 от проведено заседание на 28.07.2016 г. 

на Великотърновски общински съвет на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/, чл.35, ал.1 от Закона за 

общинската собственост /ЗОС/, чл.39, ал.1, във връзка с чл.96, ал.1 от Наредбата за реда 

на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество /НРПУРОИ/, дава 

съгласие за обявяване на публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 

имот частна общинска собственост, представляващ незастроен урегулиран поземлен 

имот І /едно римско/ от строителен квартал 36 /тридесет и шест/ по плана на с. 

Къпиново, с площ от 1 880 /хиляда осемстотин и осемдесет/ кв.м., актуван с АОС 

№5660/08.05.2013 г. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на решения на 

Великотърновски общински съвет, Вх. № 3138/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на решения на 

Великотърновски общински съвет, Вх. № 3138 от 16.08.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия 

брой на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Парушев: За, Валентин Точков: За, Венцислав Спирдонов: За, 

Веселин Узунов: За, Георги Марков: За, Георги Недев: За, Гергана Евтимова: За, 

Даниела Андреева-Тодорова: За, Деян Хаджийски: За, Жельо Желев: За, Иван 

Ангелов: За, Ирена Стасинопулу: За, Йорданка Стефанова: За, Калина Широкова: 

За, Калоян Стойчев: За, Любен Велчев: За, Мавроди Калейнски: За, Михаил 

Харалампиев: За, Нейко Генчев: За, Николай Илчев: За, Николай Цонев: За, Николен 

Стойнов: За, Станислав Рашков: За, Христо Бижев: За, Цветанка Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” 

няма. 

РЕШЕНИЕ № 1602 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.23 и т.24 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет отменя следните решения: 

 

1. Решение № 1106 по Протокол № 58 от проведено заседание на 21.09.2006 г. на 

Великотърновски общински съвет на основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.1 

от ЗОС, чл.49  ал.1 т.1, чл.49 ал.2 и чл.50 ал.1 т.1 от Наредбата за реда на придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, дава съгласие да бъде прекратена 

съсобствеността чрез доброволна делба на съсобствен недвижим имот, представляващ 

търговска сграда в с. Присово, попадаща в УПИ ІV от строителен квартал 26 по РП на 

с.Присово, със ЗП от 476 кв.м., като в дял на Община Велико Търново остава 

помещение в сутерен и целият втори етаж със самостоятелен вход от сградата, а в дял 

на “Всестранна кооперация” Велико Търново остава първи етаж със самостоятелен 

вход от сградата.    
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2. Решение № 1468 по Протокол № 97 от проведено заседание на 29.09.2011 г. на 

Великотърновски общински съвет на основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.4 

от ЗОС,  чл.49 ал.1 т.5 и чл.49 ал.2 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет 

дава съгласие да бъде прекратена съществуваща съсобственост в недвижим имот, както 

следва: 

- част с площ от 43 кв.м., представляваща земя под съществуващ трафопост, 

попадащ в ПИ с идентификатор №00583.501.173 по КККР на с. Арбанаси, целият с 

площ от 2 418 кв.м., който по ПУП-ПР на с. Арбанаси е част от УПИ ІІ „за обществено 

и делово обслужване” от строителен квартал 29, се прехвърля в собственост на Община 

Велико Търново. Собственик на 43 кв.м. от УПИ ІІ кв. 29 по плана на с. Арбанаси е 

„Е.ОН България Мрежи” АД Варна на основание АДС №5700/28.01.1994 г., а 

собственик на останалата част от имота – земя и сгради, е Община Велико Търново на 

основание АОС №846/06.03.2001г.;  

срещу  

- ПИ с идентификатор №00583.501.401 по КККР на с. Арбанаси, с площ на 

имота в размер на 10 кв.м., трайно предназначение на територията: урбанизирана, с 

начин на трайно ползване: за електроенергийно производство; а по ПУП-ПР на с. 

Арбанаси представляващ УПИ VІІ „за трафопост” от строителен квартал 27, се 

прехвърля в собственост на „Е.ОН България Мрежи” АД Варна. Собственик на УПИ 

VІІ от кв. 27 по ПУП на с. Арбанаси е Община Велико Търново на основание АОС 

№4926/18.08.2011 г.  

3. Решение № 711 по Протокол № 46 от проведено заседание на 03.06.2016 г. на 

Великотърновски общински съвет на   основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 17, 

във вр. с чл. 14, ал. 1, т. 1 от Наредбата за управление и упражняване правата на 

собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества и чл. 12, ал. 

1 от Учредителния акт на „ИНВЕСТСТРОЙ-92” ЕООД, с ЕИК …………………., 

Великотърновски общински съвет дава съгласие ЕДНОЛИЧНО ДРУЖЕСТВО С 

ОГРАНИЧЕНА ОТГОВОРНОСТ с фирма „Инвестстрой-92” ЕООД със седалище и 

адрес на управление град Велико Търново, ул. ”Росица“ № 1, вписано в Търговския 

регистър, воден от Агенция по вписванията с ЕИК ………………., да предостави 

безвъзмездно на Централно военно окръжие – Военно окръжие Плевен с адрес гр. 

Плевен, ул. „Сан Стефано” №43А, представлявано от Началника подп. Стоян Стоянов, 

за временно ползване за срок от 2 /две/ години собствения на „Инвестстрой-92” ЕООД 

недвижим имот, намиращ се в град Велико Търново, ул. „Никола Габровски” № 78, 

представляващ: 

- целият шести етаж от административната сграда, представляващ самостоятелен обект 

в сграда с идентификатор №10447.502.189.2.8 съгласно КККР на гр. Велико Търново, 

със ЗП 172,90 кв.м., които да се ползват като офис помещения. 

-  част от седми етаж от административната сграда, представляващ самостоятелен обект 

в сграда с идентификатор №10447.502.189.2.9 съгласно КККР на гр. Велико Търново, 

целият със ЗП 172,90 кв.м., които да се ползват като офис помещения. 

Двата етажа са със инв.№203072 по счетоводния амортизационен план – материални 

д.а. за месец май 2013 г. на „Инвестстрой-92” ЕООД. За изпълнение на настоящото 

решение управителят на дружеството да подпише Договор за заем за послужване. 

4. Решение № 767 по Протокол № 50 от проведено заседание на 25.07.2013 г. на 

основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет дава 

принципно съгласие на Кмета на община Велико Търново във връзка с правомощията 

му по чл.34 ал.3 от ЗОС да приеме дарение в размер на 30 000 /тридесет хиляди/ лева от 

Тенис клуб „Престиж” с адрес ……………………………………, представляван от 

Светослав …………… Дермански и възлага на Кмета на Община Велико Търново да 
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обяви стойността и произхода на същото, съгласно чл. 7 от Наредбата за реда на 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

5. Решение № 1361 по Протокол № 76 от проведено заседание на 18.12.2014 г. на 

основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 21 ал.1 от ЗОС, Великотърновски общински 

съвет дава съгласие за провеждане на процедура по принудително отчуждаване на ПИ 

№10447.515.619 и ПИ №10447.515.620 по КККР на Велико Търново, съгласно влязло в 

сила ЧИ на ПУП-ПРЗ, одобрено със Заповед № РД-1023/07.06.2005 г. на Кмета на 

Община Велико Търново. 

6. Решение № 194 по Протокол № 9 от проведено заседание на 31.03.2016 г. на 

основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл. 34 ал.1 предложение трето от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат инициирани и проведени 

процедури съгласно изискванията на чл. 54 от ЗДС за безвъзмездно прехвърляне 

правото на собственост от Държавата чрез Областен управител на Област Велико 

Търново към Община Велико Търново на следните недвижими имоти, находящи се в 

урбанизираната територия на гр. Велико Търново, жк „Бузлуджа”, ул. „Иларион 

Драгостинов”, представляващи:  

- ПИ с идентификатор №10447.515.408 по КККР на гр. Велико Търново, за 

„Главно управление строителство и възстановяване”, с площ от 5 196 кв.м. 

По ПУП-ПР на гр. Велико Търново имотът представлява УПИ І от 

строителен квартал 365. 

- ПИ с идентификатор №10447.515.409 по КККР на гр. Велико Търново, за 

„Главно управление строителство и възстановяване”, с площ от 2 979 кв.м. 

По ПУП-ПР на гр. Велико Търново имотът представлява УПИ ІІ от 

строителен квартал 365. 

- ПИ с идентификатор №10447.515.410 по КККР на гр. Велико Търново, за 

„Главно управление строителство и възстановяване”, с площ от 6 017 кв.м. 

По ПУП-ПР на гр. Велико Търново имотът представлява УПИ ІІІ от 

строителен квартал 365. 

- ПИ с идентификатор №10447.515.411 по КККР на гр. Велико Търново, за 

„Главно управление строителство и възстановяване”, с площ от 1 927 кв.м. 

По ПУП-ПР на гр. Велико Търново имотът представлява УПИ ІV от 

строителен квартал 365. 

- ПИ с идентификатор №10447.515.412 по КККР на гр. Велико Търново, за 

„Главно управление строителство и възстановяване”, с площ от 1 848 кв.м. 

По ПУП-ПР на гр. Велико Търново имотът представлява вътрешна 

обслужваща улица. 

- ПИ с идентификатор №10447.515.413 по КККР на гр. Велико Търново, за 

„Главно управление строителство и възстановяване”, с площ от 2 177 кв.м. 

По ПУП-ПР на гр. Велико Търново имотът представлява УПИ V от 

строителен квартал 365. 

- ПИ с идентификатор №10447.515.414 по КККР на гр. Велико Търново, за 

„Главно управление строителство и възстановяване”, с площ от 9 779 кв.м. 

По ПУП-ПР на гр. Велико Търново имотът представлява УПИ VІ от 

строителен квартал 365. 

- ПИ с идентификатор №10447.515.415 по КККР на гр. Велико Търново, за 

„Главно управление строителство и възстановяване”, с площ от 4 794 кв.м. 

По ПУП-ПР на гр. Велико Търново имотът представлява УПИ VІІ от 

строителен квартал 365. 

- ПИ с идентификатор №10447.515.416 по КККР на гр. Велико Търново, за 

„Главно управление строителство и възстановяване”, с площ от 3 578 кв.м. 
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По ПУП-ПР на гр. Велико Търново имотът представлява УПИ VІІІ от 

строителен квартал 365; 

заедно с построените в тях сгради на бивше поделение №66 920 на Строителни войски 

към Министерство на отбраната на Република България. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Именуване на пешеходна улица, 

гр. Велико Търново, Вх. № 3149/16.08.2019г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Именуване на пешеходна улица, гр. 

Велико Търново, Вх. № 3149 от 16.08.2019г.  

ПК по УТТП приема предложението. 

ПК по ОНК приема предложението и предлага:  

1. Да се постави на тази улица една плоча с името и кратки биографични 

данни;  

2.  При съставяне на Бюджета за 2020 г. на Община Велико Търново да 

бъде разгледано предложение от името на Великотърновския общински съвет - 

мандат 2015 - 2019 г., на всички улици да се поставят информационни табели за 

името, което носят. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Подлагам на гласуване предложенията на ПК по ОНК. 

На първо място поставям на гласуване следното предложение на ПК по 

ОНК: „Да се постави на тази улица една плоча с името и кратки биографични 

данни”.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Поставям на гласуване второто предложение на ПК по ОНК:  

При съставяне на Бюджета за 2020 г. на Община Велико Търново да бъде 

разгледано предложение от името на Великотърновския общински съвет - мандат 

2015-2019 г., на всички улици да се поставят информационни табели за името, което 

носят.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 19 „за”, „против” няма, 4 „въздържал се”.  

Поставям на гласуване основното предложение с вече приетите промени.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1603 

 

1. На основание чл.21 /1/ т.18 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

именува пешеходна улица между строителни квартали 314 и 3141 по подробния 

устройствен план на гр. Велико Търново - улица „Димитър Хаджи Павли Иванов“ за 

обозначената територия, отразена върху  приложената схема - ситуация. 
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2. Да се постави на тази улица една плоча с името и кратки биографични данни. 

3. При съставяне на Бюджет за 2020 г. на Община Велико Търново да бъде 

разгледано предложение от името на Великотърновски общински съвет - мандат 2015-

2019 г., на всички улици да се поставят информационни табели за името, което носят. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за 

ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 3108/31.07.2019г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за ПУП, гр. 

Велико Търново, Вх. № 3108 от 31.07.2019г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1604 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, чл. 110, ал.1, т.5 

от ЗУТ, във връзка с чл.59, ал.1 от ЗУТ, чл.108, ал.2 от ЗУТ и Решение № 105 от 

Протокол № 9/13.09.2017 г. на Експертния съвет по устройство на територията при 

Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет одобрява: 

1. Подробен устройствен план - парцеларен план за канализация за битово- 

отпадни води от „Хотел Резиденс Света гора", находящ се в ПИ с идентификатор № 

10447.136.15 до съществуваща шахта в ПИ с идентификатор № 10447.512.115 по КККР 

на гр. Велико Търново, местност „Света гора. Трасето на новата канализация започва от 

нова ревизионна шахта в ПИ с идентификатор № 10447.136.15(урбанизирана 

територия, с НТП „за друг вид застрояване", собственост на възложителя), продължава 

през ПИ с идентификатор № 10447.136.2 (земеделска територия с НТП „обществен 

извънселищен парк, горски парк, публична общинска собственост) и достига до 

съществуващ канал в ПИ с идентификатор № 10447.512.115 (урбанизирана територия, с 

НТП „за туристическа база, хижа", собственост на „Ученически отдих и спорт" ЕАД). 

-План-схема за канализация за ПИ с идентификатор № 10447.136.15 по КККР на 

гр. Велико Търново, общ. Велико Търново. 

 

На основание чл. 215 от ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен срок 

от обнародването му в „Държавен вестник", чрез Кмета на Община Велико Търново 

пред Великотърновския административен съд. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на ЧИ на ПУП, с. 

Арбанаси, Вх. № 3119/12.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на ЧИ на ПУП, с. 

Арбанаси, Вх. № 3119 от 12.08.2019 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  

Има становище на кмета на с. Арбанаси. 
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Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1605 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, чл. 110, ал.1, т.1 

от ЗУТ и Решение № 89 от протокол № 8/14.09.2016г. на Експертния съвет по Устройство на 

територията при Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет одобрява: 

1. Частично изменение на подробен устройствен план - план за регулация 

/ЧИ на ПУП-ПР/ за ПИ с идентификатор № 000583.268.216 по КККР на с. Арбанаси, общ. 

Велико Търново: 

-промяна на уличната регулация както следва: закриване на улица с о.к.36-113-

49; създаване на улица с о.к.37а-49а-48-47-47а-39а; промяна на улично-регулационната 

граница на УПИ II-8 от кв.11, спрямо проектната улица с о.к.о.к.37а-49а по границите 

на кадастралната карта и в съответствие с документа за собственост;  

-създаване на нов УПИ I-за парк от нов кв. 12а, съгласно отразените върху 

проекта с кафяв цвят цифри, линии и надписи. 

2. Частично изменение на подробен устройствен план - план за застрояване 

/ЧИ на ПУП-ПЗ/ за ПИ с идентификатор № 00583.268.216 по КККР на с. Арбанаси, общ. 

Велико Търново: 

-промяна предназначението на земеделска територия с НТП „пасище“ в 

урбанизирана територия с НТП „за парк“; 

- за новообразуван УПИ I-за парк от новообразувания кв. 12а по плана на с. 

Арбанаси, общ. Велико Търново се предвиждат мероприятия, съответстващи на 

предназначението на имота. 

На основание чл. 215 от ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен срок 

от обнародването му в „Държавен вестник", чрез Кмета на Община Велико Търново 

пред Великотърновския административен съд. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 

на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Присово, Вх. № 

3125/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Присово, Вх. № 3125 от 

16.08.2019г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Има становище на кмета на с. Присово. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1606 

 

На основание чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА; чл. 124-а, ал.1 от ЗУТ във връзка 

със заявление с регистрационен индекс и дата № 94СС-16797-1 от 04.07.2019 г., 

подадено от Симонета …………. Илиева, с адрес – ……………………………, вх.А; чл. 

124-б, ал.1 от ЗУТ; писмо с изх. № 2059 (1)/ 03.07.2019 г. на Директора на РИОСВ – 

Велико Търново; положително становище от Кмета на с. Присово с изх. № 39/ 

23.07.2019 г.; чл.60, ал.2 от ЗУТ и проведени процедури за служебно съгласуване в 

съответствие с чл.128а, ал.2 от ЗУТ, Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, 

за изработването на проект за ПУП - ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор № 

58459.161.1 по КККР на с. Присово – м. „Нерезето” с цел създаване на градоустрой-

ствена основа за промяна предназначението имота от земеделска територия с НТП - 

„нива” в урбанизирана територия с НТП – „за обществено – обслужващи и жилищни 

нужди” и въвеждане на режим на застрояване в съответствие с инвестиционните 

намерения на възложителя и на предвижданията на ОУП на Община Велико Търново - 

макс. плътност на застрояване - 60%; макс. коефициент на интензивност – 1.2; мин. 

озеленена площ- 30%, допускат се жилища само за собственика и охраната. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП - ПЗ в обхвата на ПИ с 

идентификатор № 58459.161.1 по КККР на с. Присово – м. „Нерезето” с цел създаване 

на градоустройствена основа за промяна предназначението имота от земеделска 

територия с НТП - „нива” в урбанизирана територия с НТП – „за обществено – 

обслужващи и жилищни нужди” и въвеждане на режим на застрояване в съответствие с 

инвестиционните намерения на възложителя и на предвижданията на ОУП на Община 

Велико Търново - макс. плътност на застрояване - 60%; макс. коефициент на интензив-

ност – 1.2; мин. озеленена площ- 30%, допускат се жилища само за собственика и 

охраната. 

3. Да се внесат устройствени предложения за захранване на ПИ с идентифи-

катор № 58459.161.1 с вода и ток в съответсвие с писмо с изх. № К-EDN-3722#1/ 

24.07.2019 г. на „ЕРП Север” АД. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и 

даване на разрешение за изработване на проекти за ЧИ на ОУП, гр. Велико 

Търново,  Вх. № 3126/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проекти за ЧИ на ОУП, гр. Велико Търново,  Вх. № 

3126 от 16.08.2019 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме предложението.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1607 
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На основание чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА; чл.134, ал.1, т.2 и чл. 124-а, ал.1 

от ЗУТ във връзка с решение на ВтОбС № 1086 по Протокол № 42 / 31.05.2018 г. и 

чл.97, ал.1 от ЗУТ; чл. 124-б, ал.1 от ЗУТ във връзка с чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; писма 

с изх №№ 2625/ 13.06.2018 г. и 1601/ 30.05.2018 г. от директорите на РГД - Велико 

Търново и ТП ДГС „Болярка” към МЗХГ във връзка с чл.73, ал.1, т.1 от ЗГ; Решение № 

ВТ-05-ЕО/ 2018 г. на Директора на РИОСВ – Велико Търново и становище с изх. № 

587/ 19.03.2018 г. на Директора на БДДР – Плевен във връзка с чл.125, ал.7 от ЗУТ; 

писмо с изх. № 1-8271/ 02.07.2019 г. от „ВиК Йовковци” ООД и писмо с изх. № К-EDN-

3351#1/ 11.07.2019 г. „ЕРП Север” АД във връзка с чл.128а, ал.1 и чл.60, ал.2 от ЗУТ, 

Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от Кмета на Община Велико Търново, в 

качеството му на възложител, подписано от Красимира ……………….. Петърчева и от 

пълномощника на Любомир ………………Аврамов и Олга ………….. Кръстева - 

Искрен Кръстев, в качеството им на заинтересувани лица по смисъла на ЗУТ, за 

изработването на проекти за ЧИ на ОУП на община Велико Търново, ПУП – ПРЗ с ПН 

за прилагането му; ПУП – ПП за трасета на водопровод и ел. кабели. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ЧИ на ОУП в обхват на ПИ 

с идентификатори №№ 43253.76.1, 43253.58.14, 43253.76.313 и на части от ПИ с 

идентификатори №№ 43253.58.5, 43253.58.6, 43253.58.11 и 43253.76.308 по КККР на с. 

Леденик за промяна на част от устройствени зони (Зз) „Земеделски земи” и (Пп) 

„Предимно производствена зона” в самостоятелен терен, предназначен за техническа 

инфраструктура, с цел създаване на устройствена основа за изграждане на общински 

обект от първостепенно значение „ПТСО”. 

3. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПРЗ с ПН за 

прилагането му в обхвата на ПИ с идентификатори №№ 43253.76.1, 43253.58.5, 

43253.58.6, 43253.58.14, 43253.76.313 и на части от ПИ с идентификатори №№ 

43253.58.11 и 43253.76.308 по КККР на с. Леденик, за отделяне на части от ПИ и 

обединяването им с общински ПИ в общ УПИ с функционално предназначение „за 

техническа инфраструктура” с цел провеждане на последващи процедури за при-

добиване на собственост от страна на Община Велико Търново; обособяване на само-

стоятелни УПИ с функционално предназначение „за производствени и складови дей-

ности” за оставащите части от ПИ – частна собственост; въвеждане на устройствен 

режим на застрояване в съответствие с предвижданията на проекта за ЧИ на ОУП на 

община Велико Търново, създаване на устройствена основа за промяна 

предназначението на имотите от земеделска и горска в урбанизирана територия с НТП 

за „техническа инфраструктура” и „производствени и складови дейности”, както и за 

последващото им застрояване. 

4. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПП за трасе на 

водопровод в обхвата на ПИ с идентификатори №№ 43253.341.306, 43253.59.296 и 

43253.58.11 по КККР на с. Леденик с цел създаване на устройствена основа за бъдещо 

захранване с вода на обособените УПИ с проекта за ПРЗ, в съответствие с писмо с изх. 

№ 1-8271/ 02.07.2019 г. от „ВиК Йовковци” ООД. 

5. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПП за трасе на ел. 

кабели в обхвата на ПИ с идентификатори №№ 43253.77.325,  43253.75.19, 

43253.341.306, 43253.77.40 и 43253.58.11 по КККР на с. Леденик с цел създаване на 

устройствена основа за бъдещо захранване с ток на обособените УПИ с проекта за ПРЗ, 

в съответствие с писмо с изх. № К-EDN-3351#1/ 11.07.2019 г. „ЕРП Север” АД. 

6. Проектите за ЧИ на ОУП, ПУП – ПРЗ с ПН за прилагането му и ПУП – 

ПП за трасета на водопровод и ел. кабели да се съобразят с изискванията в Решение № 

ВТ-05-ЕО/ 2018 г. на Директора на РИОСВ – Велико Търново. 
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7. В съответствие с чл.126, ал.1 от ЗУТ изработването на проектите за ЧИ на 

ОУП, ПУП – ПРЗ с ПН за прилагането му и ПУП – ПП за трасета на водопровод и ел. 

кабели да се възложи по реда на Закона за обществените поръчки, след писмено 

споразумение между Община Велико Търново и собствениците на ПИ с 

идентификатори №№  43253.58.5 и  43253.58.6 във връзка с проведените предварителни 

преговори. 

8. Преди одобряването на проектите за ПУП - ПРЗ с ПН за прилагането му и 

ПУП – ПП за трасета на водопровод и ел. кабели, да се одобри проектът за ЧИ на ОУП. 
 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Шереметя, Вх. № 

3129/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Шереметя, Вх. № 3129 от 

16.08.2019 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Има становище на кмета на с. Шереметя. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението по точка 40. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1608 

 

На основание чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА; чл. 124-а, ал.1 от ЗУТ във връзка 

със заявление с вх. № 94РР-7045-1/ 08.02.2019 г. от Роза ………..Христова, с адрес – с. 

………………………………………..; чл. 124-б, ал.1 от ЗУТ във връзка с чл.125, ал.1 и 

ал.2 от ЗУТ; ОУП на община Велико Търново във връзка с чл.59, ал.1 от ЗУТ; 

предварително становище с изх. № ПУПРОК-2390/ 23.04.2019 г. и съгласувателно 

писмо № EDN-1499/ 07.03.2019 г. на „ЕРП Север” АД, нотариално заверена декларация 

от пълномощника на собственика по отношение на водоснабдяването и писмо с изх. № 

1-4414/ 06.03.2019 г. от „ВиК Йовковци” ООД във връзка с чл.60, ал.2 от ЗУТ и чл.128а, 

ал.2 от ЗУТ; писмо с изх. № 331 (1)/ 06.02.2019 г. на Директора на РИОСВ – Велико 

Търново и положително становище с изх. № 7/ 23.01.2019 г. на Кмета на с. Шереметя, 

Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от заявителя, в качеството му на 

възложител, за изработването на проект за ПУП – ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор 

№ 83123.1.192 по КККР на с. Шереметя– м. „Край село” с цел създаване на 

градоустройствена основа за промяна предназначението на ПИ от територия с трайно 

предназначение – „земеделска” и НТП – „нива” в територия с трайно предназначение – 

„урбанизирана” и НТП – „за смесено обществено обслужване”, както и въвеждане на 

режим на устройство и застрояване в съответствие с предвижданията на ОУП на 

община Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПЗ в обхвата на ПИ с 

идентификатор № 83123.1.192 по КККР на с. Шереметя– м. „Край село”  с цел 
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създаване на градоустройствена основа за промяна предназначението на ПИ от 

територия с трайно предназначение – „земеделска” и НТП – „нива” в територия с 

трайно предназначение – „урбанизирана” и НТП – „за смесено обществено 

обслужване”, както и въвеждане на режим на устройство и застрояване в съответствие с 

предвижданията на ОУП на община Велико Търново. 

3. Да се внесе предложение за изработване на проект за ПУП за външните 

присъединителни съоръжения на електроразпределителната мрежа с цел захранване на 

ПИ № 83123.1.192 с ток, в съответствие с предварително становище с изх. № ПУПРОК-

2390/ 23.04.2019 г. на „ЕРП Север” АД. 

4. Възложителят да уведоми РИОСВ – Велико Търново за промените в 

параметрите и обстоятелствата в съответствие с писмо с изх. № 331 (1)/ 06.02.2019 г. на 

Директора на РИОСВ – Велико Търново. 
 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и 

даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Малки чифлик, Вх. 

№ 3130/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 3130 от 

16.08.2019 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Кметът на с. Малки чифлик има становище.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма.  

Гласуваме. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1609 

 

На основание чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА; чл. 124-а, ал.1 от ЗУТ във връзка 

със заявление с регистрационен индекс и дата № 94ДД-2859-3 от  05.07.2019 г., 

подадено от Делян ………………Ангелов, с адрес – ……………………………………; 

чл. 124-б, ал.1 от ЗУТ; писмо с изх. № 1678 (1)/ 03.07.2019 г. на Директора на РИОСВ – 

Велико Търново; чл.125, ал.8 от ЗУТ; положително становище от Кмета на с. Малки 

чифлик с изх. № 111/ 19.07.2019 г.; чл.60, ал.2 от ЗУТ и проведени процедури за 

служебно съгласуване в съответствие с чл.128а, ал.2 от ЗУТ, Великотърновският 

общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от заявителя, в качеството му на 

възложител, за изработването на проект за ПУП - ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор 

№ 46532.670.34 по КККР на с. Малки чифлик – м. „Под гробището” с цел създаване на 

градоустройствена основа за промяна предназначението имота от земеделска територия 

с НТП - „друг вид трайно насаждение” в урбанизирана територия с НТП – „за вилен 

отдих” и въвеждане на режим на застрояване в съответствие с инвестиционните 

намерения на възложителя и на предвижданията на ОУП на Община Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП - ПЗ в обхвата на ПИ с 

идентификатор № 46532.670.34 по КККР на с. Малки чифлик – м. „Под гробището” с 

цел създаване на градоустройствена основа за промяна предназначението имота от 
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земеделска територия с НТП - „друг вид трайно насаждение” в урбанизирана територия 

с НТП – „за вилен отдих” и въвеждане на режим на застрояване в съответствие с 

инвестиционните намерения на възложителя и на предвижданията на ОУП на Община 

Велико Търново. 

3. Да се внесат устройствени предложения за захранване на ПИ с 

идентификатор № 46532.670.34  с вода и ток, в съответствие със съдържанието на 

писмо с изх. 1678 (1)/ 03.07.2019 г. на Директора на РИОСВ – Велико Търново и на 

писмо с изх. № К-EDN-3624#1/ 18.07.2019 г. на „ЕРП Север” АД. 

 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и 

даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Велчево, Вх. № 

3150/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Велчево, Вх. № 3150 от 16.08.2019г.  

ПК по УТТП приема предложението. 

Има становище на кметския наместник на с. Велчево. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване това предложение. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1610 

 

На основание чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА; чл. 124-а, ал.1 от ЗУТ във връзка 

със заявление с вх. № 34-10-2 от 01.03.2019 г.  от Великотърновската света митрополия, 

с адрес – гр. Велико Търново 5000, ул. „Иван Вазов” № 25, подадено чрез 

упълномощено лице - Протойерей Михаил …………… Хаджиев и допълнено със за-

явление с вх. № 34-10-2#6 от 25.07.2019 г.; чл. 124-б, ал.1 от ЗУТ във връзка с чл.125, 

ал.1 и ал.2 от ЗУТ; ОУП на община Велико Търново във връзка с чл.59, ал.1 от ЗУТ; 

писмо с изх. № РДГ05-6723/ 22.07.2019 г. на РДГ – Велико Търново; Решение № ИАГ-

17020/ 03.09.2018 г. на ИАГ към МЗХГ;  становище с изх. № 34-11-1#1/ 20.06.2018 г. на 

Кмета на Община Велико Търново; писмо с изх. № 1257/ 27.06.2018 г. на Директора на 

РИОСВ – Велико Търново; положително становище от Кметския наместник на с. 

Велчево с изх. № 19/ 24.04.2019 г.; становище с изх. № 1-5037/ 22.03.2019 г. на „ВиК 

Йовковци” ООД и писмо с изх. № EDN-1303#1/ 22.03.3019 г. „ЕРП Север” АД във 

връзка с чл.128а, ал.2 от ЗУТ и чл.125, ал.6 от ЗУТ, Великотърновският общински съвет 

реши: 

1. Одобрява задание, съставено от Великотърновският митрополит, в 

качеството му на представляващ възложителя, за изработването на проект за ПУП – ПП 

за трасе на отвеждащ канал в обхвата на ПИ с идентификатори №№ 10553.159.1, 

10553.159.10 и 10553.159.11 по КККР на с. Велчево, общ. Велико Търново с цел 

създаване на устройствена основа за промяна предназначението на ПИ с 

идентификатори №№ 10553.159.1 и 10553.159.10 и за изграждане на канализационна 

мрежа с ПСОВ в Къпиновския манастир. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПП за трасе на 

отвеждащ канал в обхвата на ПИ с идентификатори №№ 10553.159.1, 10553.159.10 и 
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10553.159.11 по КККР на с. Велчево, общ. Велико Търново с цел създаване на 

устройствена основа за промяна предназначението на на ПИ с идентификатори №№ 

10553.159.1 и 10553.159.10 и за изграждане на канализационна мрежа с ПСОВ в Къпи-

новския манастир. 

3. В изпълнение на изискванията в писмо с изх. № 1257/ 27.06.2018 г. на 

Директора на РИОСВ – Велико Търново, проектът за ПУП – ПП да се съобрази с 

изискванията в становище с изх. № ОБ-3267-[2]/ 22.06.2018 г. на Басейнова дирекция 

„Дунавски район”. 

4. Заданието и проектът за ПУП – ПП да бъдат съгласувани по реда на 

чл.125, ал.6 от ЗУТ и чл.84 от ЗКН преди да бъдат внесени в Община Велико Търново 

за одобряване. 

 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и 

даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Малки чифлик, Вх. 

№ 3151/16.08.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Малки чифлик, Вх. № 3151 от 

16.08.2019 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Има становище на кмета на с. Малки чифлик. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от 

присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1611 

 

На основание чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА; чл. 124-а, ал.1 от ЗУТ във връзка 

със заявление с регистрационен индекс и дата № 94ИИ-10536-2 от 05.07.2019 г., 

подадено от Ивайло …………… Спасов, с адрес – ……………………………………., 

ап.12; чл. 124-б, ал.1 от ЗУТ; писмо с изх. № 1679 (1)/ 12.06.2019 г. на Директора на 

РИОСВ – Велико Търново; положително становище от Кмета на с. Малки чифлик с 

изх. № 110/ 19.07.2019 г.; чл.60, ал.2 от ЗУТ и проведени процедури за служебно 

съгласуване в съответствие с чл.128а, ал.2 от ЗУТ, Великотърновският общински съвет 

реши: 

1. Одобрява задание, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, за 

изработването на проект за ПУП - ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор № 46532.640.23 

по КККР на с. Малки чифлик – м. „Под селото” с цел създаване на градоустройствена 

основа за промяна предназначението имота от земеделска територия с НТП - „друг вид 

трайно насаждение” в урбанизирана територия с НТП – „за вилен отдих” и въвеждане 

на режим на застрояване в съответствие с инвестиционните намерения на възложителя 

и на предвижданията на ОУП на Община Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП - ПЗ в обхвата на ПИ с 

идентификатор № 46532.640.23 по КККР на с. Малки чифлик – м. „Под селото” с цел 

създаване на градоустройствена основа за промяна предназначението имота от 
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земеделска територия с НТП - „друг вид трайно насаждение” в урбанизирана територия 

с НТП – „за вилен отдих” и въвеждане на режим на застрояване в съответствие с 

инвестиционните намерения на възложителя и на предвижданията на ОУП на Община 

Велико Търново. 

3. Да се внесат при необходимост устройствени предложения за захранване на 

ПИ с идентификатор № 46532.640.23 с вода и ток. 

 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 12,35 

часа. 
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